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Zápisnica 
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konaného dňa 21. 11. 2019 

 

Prítomní: Boris Dreisig, JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Pavel Jánošík, Mário Kurák,  Ing. 

Miroslav Macove, Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, Bc. 

Martina Tóčiková, Ing. Peter Žilák, Pavel Gavalec, Ján Kromholc 

 

Primátorka: Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

 

Prednosta: Ing. Martin ŠIKULA 

 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

 

 Primátorka mesta za zapisovateľku určila: Máriu Šnúrikovú 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva otvorila  a viedla primátorka mesta Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 

13 poslancov a preto je uznášaniaschopné. Uznesenia na dnešnom rokovaní sa budú prijímať 

elektronickým hlasovaním.  

 

OVEROVATELIA  ZÁPISNICE : 1. Mgr. Lenka Sojková  2. Zdenko RAČKO  

 

Pani primátorka: kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Mgr. Sojková  a  

p. Račko?  

 

Hlasovanie 

13 za                                                  - proti                                    - zdržal sa hlasovania 

 

  

NÁVRHOVÁ  KOMISIA :  1. Mário Kurák - predseda 

2. Bc. Ján Skýpala  

3. Pavel Gavalec 

 

Pani primátorka: kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

 

Hlasovanie:   

12 za                                          - proti                                         1-  zdržal sa hlasovania 

          Pavel Gavalec 

 

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  
3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za šk. rok 2018/2019  

5. Vyjadrenie stanoviska k spoluúčasti financovania projektu ZŠ Školská 3, Poltár  
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6. Odpredaj bytu č. 68 v bytovom dome, súpisné číslo 594 na Sklárskej ulici v Poltári pre 

Renátu Bangovú  

7. Schválenie uznesení komisií  

8. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti 

čerpania výdavkov v Zariadení sociálnych služieb, Slobody 57, Poltár za rok 2018  

9. Prenájom majetku mesta - stĺpy VO a rozhlasové stĺpy – zámer, spôsob, podmienky OVS  

10. Navýšenie rozpočtu pre Mestský podnik služieb v Poltári  

11. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár  

12. Poskytovanie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok 2020  

13. Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtových položiek správy školských budov  

14. Všeobecné záväzné nariadenie o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady  

15. Systém evidencie odpadov ELWIS  

16. Návrh č. 1: Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. ..../2019, ktorým sa mení  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov 

na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka 

školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár  
Predkladateľ: p. Dreisig  

17. Návrh č. 2: Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. ..../2019, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov 

na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka 

školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár  
Predkladateľ: JUDr. Garajová  

18. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 60 – 75  
19. Doplnenie plánov činnosti MsR a MsZ  

20. Žiadosť Obvodnej organizácie Slovenského rybárskeho zväzu – Poltár o finančný     

príspevok  

21. Cyklotrasa - Poltár 

22. Rôzne 

23. Diskusia  

24. Záver  

 

3. Schválenie programu rokovania 

 

Pani primátorka: z rokovania sťahujem v bode č. 7 uznesenie komisie územného 

plánovania, výstavby, dopravy, investícií, životného prostredia, cestovného ruchu 

a spolupráce s podnikateľmi č. 7/2019 na základe dohody s predsedníčkou komisie pani 

poslankyňou Bc. Martinou Tóčikovou. 

 

Hlasovanie:  

7za                                           - proti                                         4-  zdržal sa hlasovania 

         Mgr. Pavel Jánošík 

         Ján Kromholc 

         Bc. Ján Skýpala 

         Mgr. Lenka Sojková 

2 neprítomní: Bc. Martina Tóčiková 

            Ing. Peter Žilák 

Pani primátorka: do programu navrhujem doplniť bod č. 21,  Cyklotrasa – Poltár. 
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Hlasovanie:  

10za                                           - proti                                         3- sa zdržal hlasovania 

           Boris Dreisig 

           Pavel Gavalec 

           Mário Kurák 

 

4. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za šk. rok 

2018/2019 

 

Pani primátorka: spracovateľom predkladaného materiálu je oddelenie financií, daní 

a správy majetku mesta. Materiál obsahuje správy škôl, ktoré sa zriaďovateľovi, teda mestu 

Poltár, predkladajú na schválenie v zmysle platnej legislatívy (zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 

9/2006). K dispozícii je 5 správ, a to správa za základnú umeleckú školu, obidve materské 

školy a obe základné školy. K predkladaným správam sa vyjadrili aj príslušné rady škôl. 

Správy prostredníctvom uznesení odporučili mestskému zastupiteľstvu schváliť komisia pre 

školstvo a mestská rada. Pozvaní na zasadnutie dnešného mestského zastupiteľstva sú pani 

riaditeľky a pán riaditeľ príslušných škôl, ktorým môžete v prípade záujmu,  klásť konkrétne 

otázky súvisiace s predkladanými správami. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh 

na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 187/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení: 

Materská škola Sklárska 34, Poltár 

Materská škola Kanadská 19, Poltár 

Základná umelecká škola Železničná 6, Poltár 

Základná škola Slobody 2, Poltár 

Základná škola Školská 3, Poltár 

Hlasovanie: 

 13 za                          - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

5. Vyjadrenie stanoviska k spoluúčasti financovania projektu ZŠ Školská 3, Poltár 

Pani primátorka: na základe žiadosti pani riaditeľky ZŠ Školská,  Mgr. Evy  Dirbákovej,  

predkladám mestskému zastupiteľstvu na schválenie 5 %  spoluúčasť na financovaní projektu 

záujmové vzdelávanie žiakov so zameraním na čitateľskú, matematickú a prírodovednú 

gramotnosť. Projekt je vypracovaný na základe výzvy z operačného programu Ľudské zdroje, 

prioritná os – Vzdelávanie – zníženie a zabránenie predčasného skončenia školskej 

dochádzky. Spoluúčasť predstavuje sumu 6 547,66 € z celkových oprávnených výdavkov 

projektu 124 405,61 €.  

Komisia pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta, komisia pre školstvo 

a mestská rada odporúčajú spolufinancovanie projektu mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 188/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

spoluúčasť na  financovaní projektu „Záujmové vzdelávanie žiakov so zameraním na 

čitateľskú, matematickú a prírodovednú gramotnosť v ZŠ Školská 3 v Poltári“ vo výške 

6547,66 Eur. 

Hlasovanie:  

13 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

6. Odpredaj bytu č. 68 v bytovom dome,  súpisné číslo 594 na Sklárskej ulici v Poltári 

pre Renátu Bangovú  

 

Pani primátorka: pani Renáta Bangová požiadala o odkúpenie bytu č. 68 v bytovom dome 

v bl. I, súpisné číslo 594, ktorého je nájomníčkou. Byt sa nachádza na prízemí o výmere 33,10 

m2. (Návrh ceny bytu vypracoval a predložil správca bytov – spoločnosť BYTHERM  s. r. o. 

Cena bytu bola stanovená v sume 236,73 €). Na základe „Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta Poltár, dodatok č. 10 – príloha č. 13“  bola vyčíslená cena bytu vo výške 473,46 Eur. 

Mestská rada na svojom zasadnutí odporučila mestskému zastupiteľstvu uznesenie schváliť. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

UZNESENIE  č. 189/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

v zmysle §9 a) ods. 8 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta Poltár, týkajúci sa prevodu 

nehnuteľného majetku – nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár a v 

spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov, odpredaj 

1-izbového bytu č. 68 na prízemí vo vchode č. 60 bytového domu súpisné číslo 594 na 

Sklárskej ulici v Poltári, stojaceho na parcele CKN č. 2091, v spoluvlastníckom podiele 1/1 v 

pomere k celku a spoluvlastníckeho podielu na spoločných častiach a zariadeniach domu 

33/3696-ín, zapísaný na LV č. 2074, v katastrálnom území Poltár, nájomcovi bytu za kúpnu 

cenu 473,46 €  

pre: Renátu Bangovú, rod. Berkyovú, nar. 30.11.1972, trvale bytom Sklárska 594/60, 

987 01  Poltár 

 

Hlasovanie: 

13 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 
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7. Schválenie uznesení komisií 

 

Pani primátorka: vzhľadom k tomu, že uznesenia komisií mestského zastupiteľstva majú 

odporúčací charakter, o ich návrhoch rozhoduje poslanecký zbor. Ide o schválenie návrhov na 

uznesenie kultúrnej komisie a školskej komisie. 

Kultúrna komisia odporučila schváliť finančný príspevok vo výške 150,-  € pre MŠ Kanadská 

na kultúrno-športovú akciu „Tekvicové strašidielka“, a pre ZUŠ, ktorá žiada o finančný 

príspevok vo výške 50,-  € na zakúpenie kvetov pri príležitosti 

 45. výročia umeleckého školstva a ZUŠ. 

Komisia pre školstvo odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť finančný príspevok 

v objeme 50,-  € pre Materskú školu Kanadská na kultúrno-športovú akciu  

„Tekvicové strašidielka“. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 190/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

pridelenie finančných prostriedkov nasledovne: 

 

- Materská škola, Kanadská 19, Poltár vo výške 150 Eur  na kultúrno-spoločenskú akciu 

„ tekvicové strašidielka“  

 

- Základná umelecká škola Poltár  vo výške 50 Eur na zakúpenie kvetov pri príležitosti 

45. výročia umeleckého školstva a ZUŠ 

 

Hlasovanie:  

13 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

 

UZNESENIE  č. 191/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

pridelenie finančných prostriedkov nasledovne: 

  

- Materská škola, Kanadská 19, Poltár vo výške 50 Eur  na kultúrno-spoločenskú akciu 

„tekvicové strašidielka“  

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      2 - zdržal sa hlasovania 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 
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8. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a 

účelnosti čerpania výdavkov v Zariadení sociálnych služieb, Slobody 57, Poltár za rok 

2018  

 

Pani primátorka: ide o správu o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, 

efektívnosti, účinnosti a účelnosti čerpania výdavkov v Zariadení sociálnych služieb, Slobody 

57 v Poltári za rok 2018. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: kontrola bola vykonaná podľa plánu činností na druhý 

polrok  2019, pričom cieľom kontroly bolo overiť zákonnosť, hospodárnosť, efektívnosť, 

účinnosť a účelnosť čerpania výdavkov v podmienkach Zariadenia sociálnych služieb za rok 

2018. Vykonanou kontrolou boli overené výdavky ZSS za celý predchádzajúci rok. V rámci 

druhej kapitoly predloženej správy sú rozpísané jednotlivé oblasti a zistenia, ktoré boli 

identifikované v rámci predmetnej kontroly. Bolo identifikovaných deväť  nedostatkov, ku 

každému nedostatku boli navrhnuté odporúčania. Okrem toho bolo navrhnutých ešte 7 

odporúčaní, kde v daných prípadoch nešlo o nedostatky, resp. o porušenie zákona, resp. 

predpisov. Nedostatky sú bližšie uvedené v tretej kapitole predloženej správy. Prvý 

nedostatok sa týkal nesprávneho zatriedenia niektorých výdavkov podľa ekonomickej 

klasifikácie, rozpočtovej klasifikácie, čím došlo k porušeniu § 4 ods. 4 zákona o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy. V prípade daných výdavkov, tie neboli vykazované v rámci 

rozpočtu v súlade s metodickým usmernením ministerstva financií. Druhý nedostatok sa týkal 

nedodržania ustanovenia zákona o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme, pri priznávaní a zvyšovaní osobných príplatkov. Tu išlo o prípad, kde pri 

priznaní zvýšenia, by mal byť doložený písomný návrh príslušného vedúceho zamestnanca, 

kde v tých konkrétnych prípadoch nebolo doložené. Tretí nedostatok sa týkal nedodržania 

zákonníka práce a pracovného poriadku, v prípade poskytovania stravných lístkov 

zamestnancovi, a v prípade opustenia pracoviska z mimopracovných dôvodov. Išlo o to, že 

v prípade jedného zamestnanca, boli poskytnuté stravné lístky aj vtedy, kedy tam nárok nebol. 

Bolo to menej ako 4 hodiny, na čo si treba dávať pozor. Tiež boli identifikované prípade, kde 

neboli opustenie pracoviska z mimopracovných dôvodov podložené priepustkami. Tých 

prípadov nebolo veľa, tiež si treba na to dávať pozor. Štvrtý nedostatok sa týkal nedodržania 

princípu hospodárnosti pri obstaraní vykonania supervízie v zmysle zákona o sociálnych 

službách. Išlo o to, že povinná osoba v priebehu kontrolovaného obdobia uzatvorila iba jednu 

dohodu o vykonaní práce,  a práve v jej prípade išlo o poskytnutie služieb,  a to supervízie 

v zmysle zákona o sociálnych službách. Bola dohodnutá na 

 5 hodín. Celková dohodnutá suma bola 360,- €, čo predstavovalo 72,- € na hod., pričom 

vykonaním prieskumu trhu bolo zistené, že túto službu bolo možné obstarať za 33,- € za hod., 

čiže boli nehospodárne vynaložené prostriedky vo výške 195,- €. Uvedeným postupom 

povinná osoba porušila finančnú disciplínu v zmysle § 31 ods.1 písmeno j zákona 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy a súviselo to so skutočnosťou,   

a s oblasťou verejného obstarávania. Piaty nedostatok sa týkal neúčtovania uskutočnených 

spotrieb pohonných hmôt, v prípade jedného mot. vozidla, ktoré má v správe zariadenie 

sociálnych služieb. Je potrebné zabezpečiť účtovanie o spotrebe v zmysle zákona 

o účtovníctve. Tiež bolo zistené, že sociálny fond nebol v kontrolovanom období vytváraný 

v súlade s uzatvorenou podnikovou kolektívnou zmluvou a ďalšími vnútornými predpismi. 

Mal by vytvorený vo výške 1,5 % , pričom bol tvorený vo výške 1,05 % . Takže bol tvorený 

za rok 2018 o 775,- € nižšie ako mal byť. Bolo identifikované nedodržanie zákona 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy pri poskytovaní preddavkov dodávateľom, tých 
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prípadov nebolo veľa, ale je potrebné aj na toto dávať pozor, nakoľko zákon o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy, čo sa týka poskytovania preddavkov je striktný a takéto 

poskytnutie preddavkov, bez vopred dohodnutého zmluvného zabezpečenia sa definuje ako 

porušenie finančnej disciplíny podľa § 31 ods. 1 písm. l . Ďalej bolo identifikované porušenie 

smernice v súvislosti s vedením pokladnice. Prvý prípad sa týkal toho, že výdavkové doklady 

neboli vypracovávané v súlade so zákonom, namiesto konkrétnej fyzickej osoby,  ktorej bola 

vydaná finančná hotovosť, bola uvádzaná konkrétna právnická osoba, pričom pri podpise sa 

uvádzal iba doklad. Taktiež nebol dodržaný limit pokladničnej hotovosti, kde bol stanovený 

na 500,- €, no v niektorých prípadoch dosahoval sumu 6 000,- €, čo by mohlo byť 

problémom, keby došlo k nejakej poistnej udalosti. Bolo identifikované niekoľko prípadov, 

kde odvody v hotovosti do banky,  neboli vykonávané pokladníkom v zmysle vnútornej 

smernice, ale iným zamestnancom, nakoľko ten zamestnanec nemá hmotnú zodpovednosť za 

peňažné prostriedky. Posledný nedostatok sa týka základnej finančnej kontroly, ide 

o formálny nedostatok, ktorý už bol v roku 2019 odstránený, a preto tam nebolo navrhnuté ani 

odporúčanie. Tento nedostatok sa týka v podstate všetkých organizácií, v ktorých som bol, ide 

o formalitu, ktorú treba doriešiť. Tiež boli identifikované nesúlady na žiadankách na 

prepravu, kde bolo dané odporúčanie, čo je tam potrebné zlepšiť. Tie prípady neboli závažné, 

ale treba na to dávať pozor. Ďalej bolo identifikované, že na to motorové vozidlo bolo 

dojednané havarijné poistenie, kde sa platí ročne poistné vo výške cez 340,- €, čo nie je veľmi 

hospodárne, vzhľadom na to, že sa jedná o mot. vozidlo z roku 2003, kde je zostatková 

hodnota dosť nízka. Tam som odporučil prehodnotiť túto skutočnosť. Odporučil som 

vypracovať vnútornú smernicu na zadávanie zákaziek s nízkou hodnotou. To súviselo s tou 

dohodou, kde je potrebné zabezpečiť postup v zmysle zákona o verejnom obstarávaní. Neboli 

vypracované plány verejného obstarávania. V ich podmienkach stačí vypracovať plán  pre 

zákazky s nízkou hodnotou, hlavne to treba dávať na tie potraviny, tam ten objem nie je úplne 

nízky. Bolo identifikované, že v podstate povinná osoba v Zariadení sociálnych služieb 

neuplatňuje cestovné príkazy, postup na cestovných náhradách, pričom bolo zistených 

niekoľko prípadov, kde zamestnanci mali nárok na poskytnutie stravného. Bolo dané 

odporúčanie aktualizovať niektoré smernice, pričom  niektoré smernice boli už dosť staré, čo 

sa týka obehu účtovných dokladov, a teda tam bolo značne veľa nesúladov. Je to potrebné 

aktualizovať. Tiež som odporučil prehodnotiť  zabezpečenie evidencie dochádzky 

elektronickou formou. Chcel by som poukázať na skutočnosť, že pani Lomanová je iba 

poverená vedením už nejakých 12 rokov, pričom v zmysle zákona o výkone práce vo 

verejnom záujme, je možné byť poverený najviac 6 mesiacov, čiže tu je potrebné tento 

nesúlad so zákonom vyriešiť a dať túto skutočnosť do súladu so zákonom.  A nakoniec boli 

identifikované nesúlady, čo sa týka zriaďovacej listiny, ktoré bude potrebné odstrániť, 

nakoľko neobsahuje všetky náležitosti. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

 

UZNESENIE  č. 192/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Správu o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti 

čerpania výdavkov v Zariadení sociálnych služieb, Slobody 57, Poltár za rok 2018 
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Hlasovanie:  

13 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

9. Prenájom majetku mesta – stĺpy VO a rozhlasové stĺpy – zámer, spôsob, podmienky 

OVS 

 

Pani primátorka: v predkladanom materiáli ide o monitorovanie záujmu poskytovateľov 

telekomunikačných služieb o prenájom stĺpov verejného osvetlenia a rozhlasových stĺpov za 

účelom uchytenia optických káblov. Zámerom je prenajať 250 ks stĺpov verejného osvetlenia 

a rozhlasových stĺpov formou obchodnej verejnej súťaže. Minimálna požadovaná výška 

nájomného na jeden stĺp je 12,- € za rok. Schvaľovať budeme zámer, spôsob a podmienky 

VOS. Súťaž v rámci predkladaného návrhu začína 22.11.2019, obálky majú byť doručené 

najneskôr do 13.12.2019 do 12.00 hod. Vyhodnotenie výsledkov navrhujeme uskutočniť 

16.12.2019. Mestská rada odporúča mestskému zastupiteľstvu uvedené uznesenie schváliť. 

 

Pán poslanec Gavalec: chcem sa spýtať, že aký má význam prenajať, lebo keď elektriku 

máme my vo svojej správe, vždy je to lepšie, výhodnejšie. Za 8 rokov toľko tlaku bolo tu, čo 

to chceli firmy prenajať, no bohužiaľ sa im to nepodarilo prelomiť a teraz jednoducho po roku 

odovzdávame niekomu, a s elektrikou si bude robiť čo chce. Ja som zásadne proti tomuto, čo 

máme v majetku, tak my to prevádzkujme a nedávajme cudzím ľudom, lebo každý človek 

chce len na tom zarobiť. 

 

JUDr. Garajová: aby som uviedla na pravú mieru a trošku vysvetlila, prečo to chceme 

urobiť. Tu sa jedná nie o elektrické stĺpy, ale o stĺpy verejného osvetlenia a rozhlasu, na 

ktorých si v dnešnej dobe súkromní podnikatelia umiestňujú svoje zariadenia na šírenie 

internetu, robia to zadarmo. Takže my vlastne chceme dosiahnuť, aby tí podnikatelia , ktorí to 

robia bez nášho súhlasu a bez toho, aby za užívanie mestského majetku platili, aby sme 

dokázali od nich vymôcť nejaké peniaze. Toto je cieľ. Nejde o elektrické stĺpy, ale o verejné 

osvetlenie a rozhlas. Samozrejme ničoho sa nevzdávame, naše verejné osvetlenie a rozhlas 

ostáva náš, a ďalej bude slúžiť občanov, ale chceme, aby títo podnikatelia zato, že majú tie 

internetové skrinky,  platili mestu. To je dôvod. 

 

Pán poslanec Gavalec: ja sa potom čudujem, načo nám je tu s.r.o.? Tak isto sa môžu prihlásiť 

a jednoducho im dať do správy. Veď potrebujú zarábať, a my tu ideme dávať cudzím ľuďom. 

 

JUDr. Garajová: ešte raz, či už technické služby terajšie alebo budúce neprevádzkujú 

internet. Tie optické káble alebo akékoľvek káble sú na tých stĺpoch súkromnými 

spoločnosťami natiahnuté, a my len chceme, aby nám za to platili. To s technickými službami 

nič nemá. Asi tu došlo k nejakému nepochopeniu, myslím si, že z vašej strany. 

 

Pán poslanec Gavalec: pani zástupkyňa to vedie celkom inde, ako v skutočnosti pravda je. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: chcem sa opýtať. Bude sa to týkať aj tabúľ reklamných? 

 

Pani primátorka: Tam sa robila verejná obchodná súťaž a prihlásila sa iba Billa. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: chcem to len trošku jednoduchšie povedať. Máme stĺpy verejného 

osvetlenia, ktoré sú mestské. Súkromné firmy už majú osadené nejaké zariadenia, káble. My 

to chceme prijať, mesto o nič nepríde, nikomu nič nedáva, len za to, že tieto firmy používajú 
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naše stĺpy, budeme mať zaplatené, tak ako napr. Billa platí za to, že tam má reklamnú tabuľu 

na stĺpe verejného osvetlenia. Tak aj tieto firmy, ktoré používajú tieto stĺpy, budú platiť za to, 

že tam majú umiestnené  káble,  zosilňovače alebo iné zariadenia, ktoré používajú nielen na 

internet. To, čo sa robí bežne aj v iných mestách v podstate to isté  ideme zaviesť. Tak, ako 

vyberáme peniaze za vyvesenie  reklamných tabúľ, tak teraz budeme vyberať peniaze (nie sú 

to veľké položky) za to, že tam budú osadené tieto káble a rôzne zariadenia. 

 

Pani primátorka: môžeme hlasovať o všetkých troch bodoch súbežne alebo o každom 

zvlášť? 

 

Poslanci sa dohodli, že budú hlasovať súbežne. 

 

UZNESENIE  č. 193/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

1. zámer prenájmu stĺpov verejného osvetlenia a rozhlasových stĺpov v počte 250 ks za 

účelom umiestnenia optických rozvodov telekomunikačnej siete 

 

2.  spôsob prenájmu stĺpov verejného osvetlenia a rozhlasových stĺpov v počte 250 ks za 

účelom umiestnenia optických rozvodov telekomunikačnej siete v zmysle § 281 - § 

288 zákona č. 513/1991 Zb. – Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov a v 

zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

obchodnou verejnou súťažou 

 

3.  podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom stĺpov verejného osvetlenia a 

rozhlasových stĺpov za účelom umiestnenia optických rozvodov telekomunikačnej 

siete  

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                     1 - zdržal sa hlasovania 

                                                                      Pavel Gavalec 

10.  Navýšenie rozpočtu pre Mestský podnik služieb 

 

Pani primátorka: v rámci predkladaného materiálu MsPS písomne požiadal mesto Poltár 

o navýšenie rozpočtu v sume 9.382,47 Eur. Z celkovej sumy predstavujú neuhradené faktúry 

7.276,47 € a koncoročné odmeny pre zamestnancov sumu 2.106 €. Mestská rada prerokovala 

návrh zo strany MsPS a odporučila MsZ navýšiť rozpočet pre MsPS Poltár o sumu 7.276,47 € 

za neuhradené faktúry k 6.11.2019 a neodporučila MsZ schváliť koncoročné odmeny MsPS 

vo výške 2.106 €. Dôvodom neodporučenia  je čl. 31 druhá veta platnej kolektívnej zmluvy, 

podľa ktorého MsPS na základe kladného výsledku hospodárenia a dostatočného množstva 

finančných prostriedkov, poskytne zamestnancom jedenkrát ročne odmenu vo výške 50 % 

funkčných platov, okrem riaditeľa. 

V rámci rokovania MsR o uvedenom bode programu, MsR ďalej navrhla, aby MsPS vyčíslil 

náklady súvisiace so zrušením MsPS a vznikom samostatnej s.r.o. Technické služby Poltár 

a vykonal k 31.12.2019 inventarizáciu hmotného majetku, záväzkov, pohľadávok a vykonanie 

účtovnej uzávierky. Podľa podkladov MsPS náklady na zrušenie MsPS predstavujú sumu 

41 670,-  € a náklady na vznik novej s.r.o. sumu 5 890,-  €. Uvedené odporúčania mestskej 

rady sú zapracované v návrhoch uznesenia. 
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Pán poslanec Gavalec: ja by som sa chcel spýtať, či je toto potrebné 41.670,- € vyhodiť von 

oknom a zriadenie 5.890,- €,  to sú náklady 47.560,- €. Na druhej strane odhadované náklady 

spolu sú 47.560,- €. Je nám toto potreba? A to nie je konečné. To ďaleko viac bude stáť, 

možno 70.000 alebo 80.000,- €. Budeme sa čudovať, že ako náklady budú stúpať, kým sa 

zriadi s.r.o., a kým to prejde aj majetok aj všetko pod s.r.o.  A ešte nevieme ako s.r.o.  bude 

robiť. Čo všetko bude mať na starosti, a čo všetko nás to bude stáť. Na druhej strane s.r.o. 

potom, keď bude už založená, tak z mesto tých 260 000,- €  čo sme dávali  alebo 270 000,- €,  

by mali zostať v rozpočte mesta, lebo s.r.o., keď sa vytvára a keď bude vytvorená , tak na 

seba by si mala zarobiť. 

 

UZNESENIE č. 194/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

vykonanie inventarizácie hmotného majetku, záväzkov, pohľadávok a vykonanie  účtovnej 

uzávierky k 31.12.2019.  

Termín: 31.12.2019 

 

Hlasovanie:  

10 za                                             - proti                                     3 - zdržal sa hlasovania 

                                                  Boris Dreisig 

                                                                                                     Pavel Gavalec 

                                                                                                     Zdenko  Račko 

UZNESENIE  č. 195/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

navýšenie rozpočtu  pre MsPS Poltár o sumu 7.276,47 Eur za neuhradené faktúry k 6.11.2019 

 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

                              Mário Kurák 

                                                                                    Ing. Peter Žilák 

 

UZNESENIE  č. 196/2019  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

NESCHVAĽUJE 

 

koncoročné odmeny pre zamestnancov MsPS na základe kolektívnej zmluvy čl. 31 druhá 

veta: “ Mestský podnik služieb Poltár na základe kladného výsledku hospodárenia 

a dostatočného množstva finančných prostriedkov poskytne zamestnancom 1 x ročne odmenu 

do výšky 50 % funkčných platov, okrem riaditeľa“ 

Kto je za schválenie návrhu na uznesenie: 
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koncoročné odmeny pre zamestnancov MsPS na základe kolektívnej zmluvy čl. 31 druhá 

veta: “ Mestský podnik služieb Poltár na základe kladného výsledku hospodárenia 

a dostatočného množstva finančných prostriedkov poskytne zamestnancom 1 x ročne odmenu 

do výšky 50 % funkčných platov, okrem riaditeľa“ 

Hlasovanie:  

5 za                                    1 - proti                                    7- zdržal sa hlasovania 

                                          Bc, Martina Tóčiková                JUDr. Bronislava Garajová 

                                                              Mgr. Pavel Jánošík 

                               Ján Kromholc 

                            Mário Kurák 

                                           Ing. Miroslav Macove 

                                                             Karol Švingál 

                                                                                                       Ing. Peter Žilák 

Návrh nebol schválený. 

 

11. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár 

 

Pani primátorka: zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár vypracovalo 

oddelenie financií, daní a správy majetku mesta. Bližšie špecifikujú rozpočtový proces mesta, 

finančné vzťahy medzi rozpočtom mesta, štátnym rozpočtom a pod. Stanovujú kompetencie 

v oblasti rozpočtového hospodárenia a upravujú použitie prostriedkov rozpočtu mesta. 

Ustanovujú pravidlá hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami mesta a jeho rozpočtových 

a príspevkových organizácií, ako aj kontrolu ich dodržiavania. Schválenie zásad hospodárenia 

s finančnými prostriedkami mesta Poltár odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ekonomická komisia aj mestská rada. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 
 

Pán poslanec Gavalec: návrh na uznesenie MsZ v Poltári, navrhujem zmenu v  bode č. 11 - 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár  v tomto znení:  

§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 4. nasledovne: 

 

Zmeny rozpočtu, pri ktorých sa mení výška alebo štruktúra príjmov a výdavkov schváleného 

rozpočtu, s výnimkou účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu, 

vykonáva: 

 

 - primátor mesta do výšky 500,- €  /slovom päťsto/ vrátane , v jednom kalendárnom            

mesiaci, 

 

v ostatných prípadoch mestské zastupiteľstvo 

 

§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 5. nasledovne: 

 

presuny rozpočtových prostriedkov, pri ktorých dochádza k zmene len v rámci jednotlivých 

kategórií príjmov a výdavkov,  t.j. v tej – ktorej kategórii príslušného strediska v schválenom 

rozpočte príjmov a výdavkov podľa ekonomickej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky 

a štruktúry schváleného rozpočtu, môže vykonať primátor mesta zmenovým listom.  
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Presuny rozpočtových prostriedkov v schválenom rozpočte príjmov a výdavkov podľa 

funkčnej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky a štruktúry schváleného rozpočtu, vykonáva 

mestské zastupiteľstvo. 

 

Napriek tomu dávam tento návrh, lebo pani primátorka, aj s vedúcim ekonomického 

oddelenia túto právomoc ste mi zobrali v roku 2017,  a ty ju chceš teraz naspäť? Čo sa tu 

zmenilo? Zato bol aj pán Jánošík aj pani Tóčiková, že treba zobrať, že v zastupiteľstve, aby 

poslanci vedeli o každom eure. Tak chceme vedieť o každom eure. 

 

Pani primátorka: každý presun finančných prostriedkov, ktoré by som uskutočnila ja ako 

primátorka, sa dozvie MsZ, pretože aj to, čo uskutoční primátor v rámci presunov je dané na 

vedomie mestskému zastupiteľstvu. To Ty, pán exprimátor, určite vieš. To, čo sa zmenilo 

v súčasnosti na mestskom úrade je minimálne transparentnosť, pretože všetko, čo sa 

prejednáva na mestskom zastupiteľstve, o všetkom vedia občania a myslím si, že ideme ku 

koncu roku. V minulom roku v januári sme schvaľovali nespočetné množstvo rozpočtových 

opatrení, kde si Ty, pán exprimátor, presúval finančné prostriedky tak, že jednotlivé položky 

rozpočtu sa nám dostali do mínusu. Pracovníčky na ekonomickom oddelení sa snažili, aby to 

dali aspoň trošku do poriadku. To čo sa dalo, ale všetko sa nedalo dať do poriadku. Dobre 

vieš, že dnes práve tento problém vyšetrujú orgány činné v trestnom konaní. Takže k tomuto 

iba toľko, že tento konkrétny návrh vyšiel z ekonomického oddelenia. Myslím si, že konáme 

tak, aby to bolo transparentné a čestné voči občanom tohto mesta. Aj keď nebudem mať 

kompetenciu presúvať ani euro, budem spokojná aj s tým. A kľudne  môže o každom eure 

v rámci rozpočtu rozhodovať mestské zastupiteľstvo. Ide o to, že rozpočet je vlastne plán 

práce. A nikto sa netrafí na 100 %  do plánu práce. A ja som sa ešte ani raz nestretla v tomto 

mestskom zastupiteľstve s tým, že keď sme predložili rozpočtové opatrenie, aby ho mestské 

zastupiteľstvo neschválilo. Myslím si, že nepresuniem ani jedno euro, ktoré by bolo presunuté 

netransparentne. Pracujem pre mesto od začiatku ako som bola zvolená do tejto funkcie. A 

ešte Ťa poprosím, aby si svoj návrh dal predsedovi návrhovej komisie v písomnej forme. 

 

Pán poslanec Gavalec: musím povedať znovu, že 60 000,- € máš rozhodovať o tom, že by 

poslanci nevedeli. Nehnevaj sa. Ja si myslím, že na to je zastupiteľstvo, aby rozhodovali, lebo 

tu je v návrhu tak napísané, že každý mesiac 5 000,- za 12 mesiacov je to 60 000,- €,  a každý 

mesiac zasadá zastupiteľstvo, tak nie je problém predložiť to tu,  a my TI to schválime. 

 

Pani primátorka: ja to už len zopakujem pán poslanec, mestské zastupiteľstvo sa dozvie 

o každom eure, ktoré presúva primátor mesta. Ty to dobre vieš, pretože tak isto sa predkladalo 

na mestské zastupiteľstvo aj presuny v rámci rozpočtu primátora mesta, čiže tak isto aj ja ich 

budem predkladať mestskému zastupiteľstvu. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: pani primátorka predkladať ako na oboznámenie alebo na 

schválenie? 

 

Pani primátorka: na oboznámenie, berie na vedomie 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: takže, keď nezoberieme na vedomie, tak, keď náhodou by sa nezdal 

ten presun, tak? 
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Pani primátorka: buď vezme, alebo nevezme na vedomie. 

 

Pán poslanec Gavalec: môžem znovu povedať, že tu je to tak v zásadách spravené, že Ty si 

môžeš zobrať,  či zo školstva, alebo z kade tade presunúť položky. To znamená, že tu Ťa to 

obmedzuje to, že medzi položkami na meste môže sa presunúť tak, ako som prečítal 

v uznesení. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: ja by som chcela len zopakovať, čo povedala pani primátorka, 

že tento návrh nešiel z úst jej a z jej podnetu, ako aj na ekonomickej komisii povedala 

zapisovateľka pani Nina, že to je lepšie, ale hlavne by som chcela reagovať na Tvoju otázku, 

že čo sa zmenilo od vtedy, ako sme ti túto možnosť zobrali. Zmenil sa primátor a zmenil sa 

prednosta tohto úradu. Chvála Pánu Bohu. 

 

JUDr. Garajová, viceprimátorka: ja by som len v krátkosti si spomenula na to, čo sme tu 

riešili možno v decembri minulý rok alebo začiatkom januára, kedy sme vlastne zistili, že boli 

vyplatené odchádzajúcim zamestnancom, ktorí tu nechali vymazané počítače a prázdne stoly 

92 000,- € na odmenách. Bývalý primátor bol viazaný hranicou presunov 1 700,- €. Presúval 

prostriedky ďaleko za túto hranicu. Presúval ich z položiek, kde neboli finančné prostriedky, 

že sa dostali do mínusu. Takže som rada, že teraz máte takúto starosť o tie finančné 

prostriedky. 

 

Pán poslanec Dreisig: k tejto veci by som sa chcel len toľko vyjadriť, že ako poslanci tu 

rozhodujeme o 50,- €, o 150,- €, na kvety, o ktorých by mohla pani primátorka rozhodnúť 

úplne sama, ale suma 5 000,- € mesačne je podľa mňa trocha veľa. Je tam návrh či už 500,- € 

alebo 1000,- € mesačne, nemám s tým žiaden problém, pretože kvôli  takýmto veciam, aby 

sme tu neriešili, či Opona dostane 60,-  € na kvety, alebo ZUŠ dostane 30,- €. Toto by mala 

riešiť pani primátorka promptne z takýchto prostriedkov, ale nie 5 000,- €,  to je v každom 

prípade veľa mesačne, aby sme boli len oboznámení,  na čo si ich pani primátorka použila 

a nespravíme s tým nič. 

 

Pani primátorka: je to návrh, tých 5 000,- €. Samozrejme sa nemusí presúvať ani euro, ak 

nebude potreba v rámci mesiaca. A čo sa týka toho, čo si hovoril ohľadne komisií, ja nemám 

kompetenciu schvaľovať to, o čom rozhodnú komisie, pretože komisie sú poradným orgánom 

MsZ, preto rozhodujú poslanci. Teda jedine mestské zastupiteľstvo, bude schvaľovať to, 

o čom rozhodnú komisie MsZ. Takúto kompetenciu primátor podľa zákona o obecnom 

zriadení nemá. 

 

UZNESENIE  č. 197/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

NESCHVAĽUJE 

 

návrh na uznesenie poslanca Gavalca  k bodu č. 11 - Zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami mesta Poltár v ktorom  navrhuje zmenu v tomto znení:  
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§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 4. nasledovne: 

Zmeny rozpočtu, pri ktorých sa mení výška alebo štruktúra príjmov a výdavkov schváleného 

rozpočtu, s výnimkou účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo  

štátneho rozpočtu, vykonáva: 

 - primátor mesta do výšky 500,- €  /slovom päťsto/ vrátane , v jednom kalendárnom            

mesiaci, 

- v ostatných prípadoch mestské zastupiteľstvo 

 

§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 5. nasledovne: 

Presuny rozpočtových prostriedkov, pri ktorých dochádza k zmene len v rámci jednotlivých 

kategórií príjmov a výdavkov,  t.j. v tej – ktorej kategórii príslušného strediska v schválenom 

rozpočte príjmov a výdavkov podľa ekonomickej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky 

a štruktúry schváleného rozpočtu, môže vykonať primátor mesta zmenovým listom.  

 

Presuny rozpočtových prostriedkov v schválenom rozpočte príjmov a výdavkov podľa 

funkčnej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky a štruktúry schváleného rozpočtu, 

vykonáva mestské zastupiteľstvo. 

 

Kto je za schválenie návrhu na uznesenie poslanca Gavalca k bodu č. 11 - Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár v ktorom  navrhuje zmenu v tomto 

znení:  

§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 4. nasledovne: 

Zmeny rozpočtu, pri ktorých sa mení výška alebo štruktúra príjmov a výdavkov schváleného 

rozpočtu, s výnimkou účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu, 

vykonáva: 

 

 - primátor mesta do výšky 500,- €  /slovom päťsto/ vrátane , v jednom kalendárnom            

mesiaci, 

- v ostatných prípadoch mestské zastupiteľstvo 

 

§ 8 Rozpočtové opatrenia, bod 5. nasledovne: 

Presuny rozpočtových prostriedkov, pri ktorých dochádza k zmene len v rámci jednotlivých 

kategórií príjmov a výdavkov,  t.j. v tej – ktorej kategórii príslušného strediska v schválenom 

rozpočte príjmov a výdavkov podľa ekonomickej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky 

a štruktúry schváleného rozpočtu, môže vykonať primátor mesta zmenovým listom.  

 

Presuny rozpočtových prostriedkov v schválenom rozpočte príjmov a výdavkov podľa 

funkčnej klasifikácie, bez zmeny celkovej výšky a štruktúry schváleného rozpočtu, 

vykonáva mestské zastupiteľstvo. 

Hlasovanie:  
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 6 za                                           3 - proti                                     4- zdržal sa hlasovania 

                                            JUDr. Bronislava Garajová            Mgr. Pavel Jánošík 

                                            Mgr. Lenka Sojková                Ján Kromholc 

             Bc. Martina Tóčiková            Bc. Ján Skýpala 

                  Karol Švingál 

Návrh nebol schválený. 

 

 

UZNESENIE  č. 198/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

 

zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár 

 

Hlasovanie:  

7 za                                              5 - proti                                    1 - zdržal sa hlasovania 

         Boris Dreisig                  Mário Kurák 

         Pavel Gavalec 

          Ing. Miroslav Macove 

         Zdenko Račko 

         Ing. Peter Žilák 

 

 

12. Poskytovanie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok 2020 

 

Pani primátorka: materiál predkladáme na základe odporúčania dotačnej komisie, ktorej 

členmi sú predsedovia komisií MsZ, na základe VZN č. 4/2019 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta. Celková suma vyčlenená na poskytovanie dotácií predstavuje 2,1 % 

z podielovej dane mesta v roku 2018. Konkrétna prerozdelená suma je 50. 650,- €  pre 16 

organizácií, ktoré pôsobia na území mesta Poltár. Treba zobrať do úvahy aj to, že sa 

poskytujú dotácie vo finančnej forme, poskytujú sa aj tak, že mnohé organizácie využívajú 

športoviská, haly alebo priestory mesta úplne zdarma. Takže na ďalšie mestské zastupiteľstvo 

pripravíme aj vyčíslenie organizácii na území mesta, ktoré využívajú priestory mesta.  

 

Pán poslanec  Ing. Žilák: podávam návrh na uznesenie mestského zastupiteľstva v Poltári, 

k bodu programu č. 12 poskytovanie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok  2020. Prečítam 

tie, kde navrhujem zmenu. 

Club MUAI THAI, Carnago Club Poltár zmena z pôvodných 200,-  €  na dotáciu 2 000,- € 

Mestský volejbalový klub, OZ Poltár z pôvodnej sumy zmena na 7 000,- € 

Dobrovoľný hasičský zbor Poltár zmena na 4 000,- € 

Sumárna položka sa mení na 56 450,- €. Ešte by som chcel dodať, že dôvodom tejto zmeny je, 

že Carnago Club, ktorý sa rozrastá a má čoraz viac nových členov, stálych členov, vynikajúco 

reprezentuje mesto Poltár na rôznych súťažiach. Jednoducho   200,-€  na fungovanie, keď 

každý rok tá suma bola okolo 1 800,- €, podľa mňa je nepostačujúca. Takisto aj pri mestskom 
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volejbalovom klube, neviem či tá pôvodná suma, ktorá bola navrhnutá, či vôbec dokáže 

pokryť. Ak nás reprezentuje reprezentantka Slovenska, ktorá sa dostane na olympijské hry,  

a keď nás naozaj niekto reprezentuje, tak by si zaslúžil všetku úctu a väčšiu podporu. 

Dobrovoľný hasičský zbor, ide tam o bezpečnosť všetkých nás, a určite by sme nechceli, že 

kvôli nejakým nepostačujúcim financiám, ktoré aj tak sa ešte musia pokryť z inej strany, aby 

neboli ich zákroky vykonané. 

 

Pani primátorka: ešte chcem doplniť, že Dobrovoľný  hasičský zbor má vlastný rozpočet. 

 

Pán poslanec Ing. Macove Miroslav: chcel by som sa vyjadriť k Dobrovoľnému hasičskému 

zboru. Zdá sa mi, že dobrovoľníci sú trošku v nemilosti, a to nielen v tomto zastupiteľstve, ale 

aj v tých predchádzajúcich. Podarilo sa vybaviť hasičskú jednotku,  to je v podstate 

preventívno-výchovná činnosť, hlavne pre deti. Je to aj výkon zverenej správy na úseku 

ochrany pred požiarmi, hlavne kontroly komínov pred vykurovacou sezónou. Bolo to 

vykonávané veľmi dobre. Boli sme vyhodnotení ako jedni z najlepších. Tiež by som poukázal 

na preventívno-výchovnú činnosť. Dlhé roky sa v DHZ pôsobia nielen dospelí,  ale aj deti, čo 

je mimoriadne dôležité pre prípravu ďalších členov, ktorí následne zasahujú pri 

mimoriadnych udalostiach. Čo sa týka tých športových výkonov, dobrovoľní  hasiči dosahujú 

vynikajúce výsledky, či je to na krajských súťažiach alebo celoslovenských, boli tam aj 

pôsobenia na medzinárodných súťažiach, kde obstáli veľmi dobre. Tieto prostriedky kryjú 

túto  preventívno-výchovnú a športovú činnosť hlavne detí a dospelých. Preto by som Vás 

chcel poprosiť, keby táto suma bola navýšená aspoň v takej výške, ako žiada pán Kulich, 

alebo ako je tu v tomto návrhu. 

 

Pán poslanec Dreisig: aj ja by som chcel za seba, a za volejbalový klub vysvetlil, ako to je. 

Mali sme existenčné problémy, keď nedávno nám v klube zomreli dvaja tréneri, ktorí držali 

tento klub dosť dobre,  a ja som to len zachraňoval, aby nám klub neskončil.  Myslím si, že na 

volejbalovej mape Slovenska je Poltár dosť hrubými písmenami zapísaný a vlani sme šli 

v takom provizóriu, že sme mali jeden mančaft, ťažko sme udržali dievčatá pokope,  a tá 

suma, ktorú sme vlani mali,  tých 5 000,- €  nám v podstate vystačila. Prišli noví tréneri, 

máme 3 trénerov, a ja tiež trénujem, máme nové kategórie, kde sa snažíme pracovať 

s najmenšími deťmi. Momentálne máme 4 mančafty a treba jazdiť teraz so 4 mančaftami a nie 

s jedným. Zvyšujú sa nám výdavky na cestovanie, alebo za oblečenie. Čo by som chcel 

podotknúť, že sa nám darí celkom slušne v kategórii kadet,  a vedieme tabuľku v oblasti stred, 

kde prví dvaja postupujú na majstrovstvá Slovenska. Sme na prvom mieste, ak by sa nám 

podarilo dostať sa na majstrovstvá Slovenska, budeme potrebovať ďalšie výdavky,  t.j. na 3 

dni ubytovanie, stravovanie pre 14-15 ľudí. Takže chcem povedať, že tá suma 5 500,- € nám 

nebude postačovať, aj keď si veľmi vážim, že mesto nám neúčtuje ani za teplú vodu, ani za 

telocvičňu, je to veľká položka, ale suma 5 500 € mi nevystačí na zaplatenie autobusu. V 80. 

prípadoch si derieme vlastné autá, pretože chodíme na vlastných autách, a to je ďalší problém, 

že dievčatá ma vynervujú,  a ja mám po zápase šoférovať, myšlienky sa mi miešajú, 

a povedzme, že sme prehrali, veziem 6 cudzích detí a moja dcéra,  tak by bolo lepšie sadnúť 

do autobusu, a ten nás zavezie domov. 

 

Pán poslanec Kurák: ja by som to chcel len zhrnúť. Čo sa týka MUAI THAI, alebo volejbalu, 

som športovec a za dobrovoľných hasičov. Členovia v každom jednom pribúdajú. Napríklad 

Peter Sitor má 30 detí, nedáme mu dotáciu , len 200 €,  tak sa na to vykašle, čo bude potom  

s tými deťmi, budú sedieť za počítačmi, alebo sa budú sa túlať, drogovať? Práve tento šport 

by som chcel, aby sa držal, a tá dotácia, aby sa navýšila tak, ako to navrhol Ing. Žilák. 
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Pán poslanec Bc. Skýpala: k tejto veci chcem len toľko povedať, že som bol na zasadnutí 

dotačnej komisie, dohodli sme sa na výškach dotácie, ako sú tam predložené v pôvodnom 

návrhu, ale konkrétne,  keď sa pozriem na mestský volejbalový klub, a tiež to Boris spomínal, 

je asistent reprezentačného trénera. Viem, ako to je, čo sa týka cestovných nákladov 

a ostatných položiek, ktoré od nového roku zasa pôjdu oveľa vyššie. Teraz by som sa vedel 

stotožniť s tým novým návrhom, keď mi poviete, že s kadiaľ tých 6 000,- € zobrať. Každému 

klubu sa o niečo ubralo. Niektorým sa zobralo viac, iným pomerne oveľa menej, ale vieme, že 

budúci rok vláda resp. národná rada prijala také opatrenia, alebo také zákony, že mestá, 

dostanú oveľa menší obnos peňazí, ako bolo tohto roku. Predpokladá sa, že ekonomika 

nebude mať takú výkonnosť ako mala doteraz. Takže sa počíta,  ak nie so stagnáciou, tak 

s poklesom,  a preto treba tých 6 000,- € niekde nájsť. Okrem toho ešte nikto nespomenul, že 

nám pribudli ešte 4 nové združenia, ktoré ešte žiadajú, a to Tenisový klub, Opona, Tília, Únia 

rómskych materských centier, Ranč Maggy a Cirkevný zbor, takže sme museli niektoré 

položky ponížiť, aby vyšli tieto. Pôvodne  som bol stotožnený s týmto návrhom, ale niektoré 

združenia by si dotáciu zaslúžili vyššiu, len ide o to, že keď je  predkladateľ, tak vždy to je to 

„a“ toho návrhu, a aby bolo aj to nejaké „b“, že skade. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák:  peniaze nepadajú z neba, ale ja tu vidím tri také veci. V prvom rade 

si povedala pani primátorka, že je to 2,1 % z podielových daní. Je to naše nariadenie, že sa 

zhruba takto pohybujeme ročne pri 2,1 %. Táto zmena, aby som bol presný 5 800,-€, by sa to 

menilo na 2,16 %. Ja si myslím, keďže sa jedná o takéto kluby,  že toto mesto by  0,5% 

zvýšenie dalo. A ďalšia vec, my sme schvaľovali VZN, kde bolo vo VZN schválené 5 000,- € 

na presuny. Asi presne sa jednalo o spoločnosti, ktoré sú tu zahrnuté, no a teraz pred chvíľou 

sme hlasovali v podstate  o  60 000,- € ročne, ktoré máš ty k dispozícii. Ja si myslím, že asi 

všetci chceme pomôcť týmto menovaným spoločnostiam, aby sa mohli prideliť tieto peniaze 

aj z týchto zdrojov. To sú rozpočtované peniaze? 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: tých 60 000,-€  to nie sú voľné peniaze. To je iba suma, v rámci 

ktorej ona môže už rozpočet, ktorý schválime, meniť. 

 

JUDr. Garajová: tak komu znížime, škole zoberieme, škôlke? 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: urobili sme deň Mesta za 20 000,- €,  tak by sme ho mohli urobiť 

o rok aj za 15 000,- €. Iste to budeme zase schvaľovať. Nenavýšime zase takéto položky. 

Videl som anjela za 6 000,- €, a keď si mám vybrať medzi anjelom a medzi pomocou 

športovým klubom pre deti, no tak sa mi na toho anjela zle díva. K tejto téme ešte nechcem 

pristúpiť, k tej pristúpim potom. Ak nedáme ľudom, ktorí tu robia dobrovoľne veci zo svojho 

času, tak to v podstate nemusia robiť. Potom sa nedivme, že tu nebudeme mať nič. 

 

JUDr. Garajová: ja len zareagujem na toho anjela. Anjela sme dostali zadarmo. 

 

Pani primátorka: to je dar BBSK. Čo sa týka toho anjela, ten, ktorý je umiestnený 

v mestskom parku, je to forma  dotácie predsedu BBSK,  a pretože túto dotáciu musíme ako 

umelecké dielo zúčtovať z kapitálových výdavkov, tak sa zúčtováva takto. Inak sme za anjela 

nič nezaplatili. Je to dar. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: by bolo naozaj ideálne, keby sa tie finančné prostriedky vedeli 

nájsť. Samozrejme jednotlivé položky musíme v týchto veciach hľadať niečo, aby sme vedeli 

prerozdeliť, tak ako povedal Ing. Žilák, ale aj ja som bol tiež na tej komisii, vlastne všetci 

predsedovia komisií boli pozvaní, tam sa to mohlo riešiť. Prvotná suma, ktorá prišla od 



19 
 

občianskych združení bola 88 000,- €. Takže 1 400,- € nie je veľa, ale keď je to 20 x 1 400,-€ 

tak je to suma. Tak zvážme, či chceme rozvoj, lebo tieto peniaze, keď som si pozrel jedno 

vyúčtovanie občianskeho združenia, prvý raz v živote, sedím tu viac ako 20 rokov,  tak mi 

bolo zle. O toto tu ide. Mne je to jedno, ale na druhej strane skutočne, aby tie peniaze boli 

efektívne vynaložené. Nie je problém zahlasovať, že tu máte 25 000,- €, lebo robíte reklamu 

mestu. To nie je problém, ale nájsť tie finančné zdroje. Snažíme sa, sami viete, futbal sa 

zachraňoval, ešte treba dať 5 000,- € p. Jackuliakovi z Kalinova, preto to hovorím, že p. 

Jackuliak nemá vyplatené faktúry. Baník niečo uhradil, ale je tam takmer 4 900,-€, čaká na 

svoje peniaze, faktúry sú vystavené do 10 dní,  sú nezaplatené. Takéto veci nemáme 

poriešené, takže aj na takéto veci treba myslieť. Ja som si vyčiarkol, ktoré kluby tu  majú 

vyššiu dotáciu. Tenis - 2 500,-€,   nový tenisový klub – 1 000,-€.  Ja by som dal možno menej, 

druhí by dali viac. To je naozaj na debatu, bolo potrebné prísť na tú komisiu a tam sa 

porozprávať, čo dáme, nedáme, a nemal by sa niekto uraziť, lebo povie, veď sme tam boli 

všetci poslanci a takto sme sa dohodli, lebo to budeme schvaľovať. To je najlepší postup, aby 

nikto na nikoho nepovedal. Takže 5 500,- € volejbal, tam mali vyššiu požiadavku o hodne. 

Potom sa išlo menej, potom sa pridalo. Na základe toho 34 300,- € futbal, tam išlo dole, tam 

bola požiadavka okolo 35 000,- €, a pred tým ešte rok dozadu, mali požiadavku 48 000,- €, 

dofinancovanie klubu, keď sa postúpilo do 3. ligy. Tak ako Boris vraví, že keď postúpia na 

Slovensko, tak ja si myslím, že tie peniaze im musíme dať, aby tam mohli ísť, oblečení, 

s výstrojou, pekné dresy, reprezentácia mesta. Príďte páni poslanci na ekonomické oddelenie, 

zoberte fascikel a popozerajte sa. Toto je práca poslancov. To,  keby tak bolo, ako je 

v národnej rade, že všetko schválime a všetky peniaze, tak dneska netreba políciu na 

Slovensku. Netreba nič vyšetrovať, lebo všetko ide ako hodinky. Toto je podstatné a ja 

vravím jedno, poďme, či nájdeme. Je tu aj predseda ekonomickej komisie, bol tam prítomný, 

treba zvažovať, kde zobrať, kde nezobrať, komu dať menej, viac. Skúsme dôchodcom zobrať, 

čo povedia. Ranč Maggy tiež žiadal 2 000,- €. V tých svojich vyhodnoteniach, zúčtovaniach 

sa na najviac finančných prostriedkov dá na cestovanie. Vieme, kto najviac cestuje, kto má 

pravidelnú súťaž, každý týždeň ide a vycestuje. To isté volejbalisti, to je pravidelná súťaž, 

majú x kôl, potom ešte iné kolá. Tam je toho veľa. Sú  kluby, ktoré majú toho menej. Aj toto 

je pre nás dôležité, plán súťaží, koľko sa minie na tú dopravu. Či skutočne na tú dopravu 

potrebujú 2 000,- €, keď majú tri súťaže do roka, ale je tam položka. Ja som si to dôkladne 

preštudoval. Dala mi to 

 p. Oravcová a tá mi povedala, že 2 % máme na to. Potom sme sa dohodli, že treba navýšiť aj 

volejbal aj ďalšie. Niečo sa zobralo, že budeme pracovať so sumou 2,1 %. Tak sa navýšilo na 

2,1% ,  je to okolo tých 50 650,- €. Takže, ak nájdeme, hľadajme. Výdavky môžu byť rôzne, 

vysoké, ale niekde v tých občianskych združeniach dajme tomu by bola nejaká úspora, aby 

sme mohli aj iným pomôcť, ktorí to naozaj budú potrebovať. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: táto debata speje skôr v konfrontačných rovinách, skúsme prejsť 

ku  hlasovaniu. V prípade, že sa schváli ten pozmeňujúci návrh. Ja som bol tiež členom tejto 

dotačnej komisie a hlasoval som za tento predložený pôvodný návrh, tak na najbližšej 

komisii, ktorú by som zvolal v blízkej dobe, by sme našli nejaké riešenie. To je môj návrh. 

V podstate sa jedná o rok 2020, čiže dá sa to nejako pohnúť, no niekde budeme musieť ubrať, 

takže všetci budeme hlasovať za ten pozmeňujúci, že niekde budeme musieť zobrať tie 

peniaze. Budeme musieť aj povedať, že kde ich vziať. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: jasné, že táto vec má dve stránky. Finančná, musí sa dodržiavať 

nejaká disciplína a druhá vec je, ja som si nenaštudoval tie materiály, ako pán kolega. Väčšina 

z týchto organizácií, buď sú tam deti alebo sú tam dôchodcovia. To sú najzraniteľnejšie 
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vrstvy. Podľa mňa tých klubov je ešte málo. Tým deťom musíme vytvárať program na voľný 

čas. Takže si myslím, že peňazí by tam malo byť viac. Z kadiaľ, tak to nechám na Vás. 

 

Pani primátorka: všetci, ktorí požiadali o dotácie, sú v zozname, nikto nebol vyradený, čo sa 

týka klubov. 

 

Pán poslanec Račko: viem, že tam je minimálne 2 % v tom VZN, čiže 2,5 % alebo  

3 % sa kľudne  môžu dať. 

 

Pani primátorka: je to pravda, sú tam minimálne 2 %, ale treba povedať, lebo v rámci 

rozpočtu financujeme množstvo organizácií. Budeme musieť brať finančné prostriedky im,  

a tak ako povedal poslanec Ing. Macove, my v rozpočte máme aj školy, aj škôlky,  aj rôzne 

iné zariadenia, čiže ak dáme na dotácie viacej, budeme musieť zobrať v rozpočte niekomu 

inému na rok 2020. Nie je problém rozdávať, keď máme balík finančných zdrojov, ale ak 

chceme dať 3 %, tak treba naozaj pán poslanec reálne povedať, komu rozpočet  na rok 2020 

znížime, lebo potom sem príde konkrétne ten, kto bude mať menej peňazí a povie nám presne 

toto isté. To chcem tým povedať, pretože my zvyšujeme daňové zaťaženie občanov, pretože 

bude výpadok daní a tým musíme niečo vykompenzovať, aby sme mohli robiť cesty, aby sme 

mohli svietiť a mať zabezpečené základné komunálne funkcie mesta. Takže,  prosím Vás, 

narábajme s finančnými prostriedkami opatrne, buďme aj racionálni a menej emocionálni, aby 

sme naozaj dokázali zabezpečiť to, čo je v meste potrebné. Pretože ja viem, že možno na rok 

nám už nebudú vychádzať MŠ na 100 % , budeme možno potrebovať viac ako 100 %,  a ako 

to budeme financovať z rozpočtu, čiže zoberme si aj toto na zreteľ. Nestačí tu vystupovať iba 

v tom, že dajme 3 %, keď nemáme z čoho. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: chcel by som povedať, že občan sa hlási do diskusie, tak by sme mu 

to mohli povoliť, podľa mňa vystúpiť. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: priznám sa,  nebola som na komisii, začo sa aj 

ospravedlňujem. Keď sa stane niečo také, že bude niekto výnimočne úspešný v tom danom 

roku a bude potrebovať ísť na nejakú súťaž? Máme na to tiež vyhradenú nejakú rezervu? 

Počítalo sa s takouto rezervou, keď zasadala komisia? Sú na to vyhradené nejaké finančné 

prostriedky, o ktoré sa v priebehu roku dá ešte požiadať, aby schválilo zastupiteľstvo? 

 

Pani primátorka: v rámci všeobecne záväzného nariadenia o dotáciách je vyčlenená suma 

pre primátorku mesta v objeme 5 000,- €, kde môžem rozhodovať mimo tých, ktorí už majú 

dotácie. V rámci komisií máte rôzne žiadosti počas roka, ktoré Vám prichádzajú preto, aby ste 

rozhodli. Komisie v budúcoročnom rozpočte nebudú mať zdroje, pretože tie sa nachádzajú už 

v týchto dotáciách, ale ja by som bola veľmi rada, keby komisie boli mojím poradným 

orgánom,  a to v tom, že akákoľvek žiadosť príde na dofinancovanie alebo na prerozdelenie 

dotácií, najprv ju predložím na odporúčanie príslušnej komisii, a potom na základe 

odporučenia tejto komisie rozhodnem.  

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: keby Boris potreboval dofinancovať,  mal by úspešné 

družstvo. Mohol  by teoreticky požiadať z týchto peňazí v priebehu roka? 

 

Pani primátorka: čo sa týka tejto otázky, je položka v rozpočte, financovanie detí od 5 do 15 

rokov, kde v prípade, že deti budú spĺňať vekovú kategóriu od 5 do 15 rokov, je možné 

dofinancovanie konkrétne z tejto položky, napríklad pokiaľ by išlo o volejbal,  tak pre deti 

s trvalým pobytom na území mesta Poltár. 
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Pán poslanec Gavalec: ja by som sa chcel spýtať, keď prechádza a zanikajú technické služby, 

či potrebujeme tohto roku kupovať vianočné ozdoby. Tam je  6 000,- €, a tých 6 000,- € 

vieme pokryť potom  tu,  ako sme si vypočuli. 

 

Pani primátorka: pán poslanec, Vianoce sú najkrajšie sviatky v roku. Za obdobie fungovania 

mesta, sme si všetci vypočuli, aké máme vianočné ozdoby. Máme ich nedostatok. Ak 

nechceme mať vyzdobený vianočný stromček a nechceme mať vianočnú výzdobu, ktorá patrí 

k štandardu okresných miest a aj k štandardu obcí, tak sa môžeme dohodnúť, že nekúpime 

vianočné ozdoby. Myslím si, že o tomto už rokovalo mestské zastupiteľstvo, finančné zdroje 

vyčlenilo na vianočné ozdoby a neviem si predstaviť, ako by sme sa pozreli občanom mesta 

do očí, keby sme nevyzdobili mesto.  

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: dajme hlasovať 

 

JUDr. Garajová: ja by som sa len vrátila k tomu celkovému rozpočtu, čo nás čaká na budúci 

rok. V dobrom prípade budeme mať rovnaké množstvo finančných prostriedkov, ako v roku 

2019, v horšom prípade možno aj menej. Na to dbajte, že nemôžeme si navyšovať výdaje. 

Môžeme sa toho držať, čo je v roku 2019. Dokonca sa tu navrhujú zvýšiť dane 

z nehnuteľnosti, poplatky za odpad, poplatky za psa, čiže my chceme od našich občanov, aby 

nám platili viacej. Takže na toto dbajte a myslite na to, keď ideme rozdávať peniaze. Ja 

nehovorím, že keď volejbalistky budú úspešné a vznikne tá potreba akútna ich dofinancovať 

tak, že sa nezídeme na zastupiteľstve a neurobíme rozpočtové opatrenie, kde nájdeme tie 

peniaze a dáme im. Ja sa tomu vôbec nebránim.  

 

Pani primátorka: prosím o hlasovanie poslancov mestského zastupiteľstva, či k tomuto bodu 

programu rokovania mestského zastupiteľstva, môže vystúpiť občan.  

 

O uvedenom návrhu Vás poprosím hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

 

8 za                                          - proti                                       5 -zdržal sa hlasovania  

        JUDr. Garajová Bronislava  

        Mgr. Pavel Jánošík 

        Mgr. Lenka Sojková 

        Karol Švingál 

        Bc. Martina Tóčiková 

 

 

 

 

 

Pani primátorka: môžete vystúpiť pán Sitor. 

 

Občan pán Sitor: ďakujem za slovo. Ja som bol posledne, ale zrejme ma niektorí poslanci 

nepočúvali, keďže nastala taká situácia ako nastala. Preto sa  pripomeniem ešte raz 

v krátkosti. Carnago Club Poltár je tu už pomaly 10. rok. Nebudem rozprávať o úspechoch 

v minulosti, poviem v tomto roku. Mali ste nejaký výťah z ktorého ste sa museli odraziť, tak 

poviem za tento rok. Okrem iných úspechov z majstrovstiev Slovenska sme doniesli 6 
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medailí, z toho dve zlaté. Ja sa pýtam, keďže dotačná komisia robila tento rozpočet, resp. 

tento návrh. Podľa akých kritérií ste sa riadili? Aké kritériá ste zvolili, aby ste vedeli, koľko, 

akému združeniu pridelíte financie? Hovorí sa o tom, že pribudli nové združenia. Ja sa pýtam, 

každý rok máme úspechy, každý rok sa tento klub rozrastá, a tým zviditeľňujeme, resp. 

úspechmi tohto klubu  zviditeľňujeme toto mesto. Tento klub dostane dotáciu na rok 200,-€? 

Veď to je smiešne. To nie je výsmech mne, to je výsmech tým rodičom. To, že ste ich vy, 

týmto spôsobom  takto zaťažili. My, keď pôjdeme nabudúce na súťaž, ja im poviem, že 

spravíme skladačku po 20,- € , pretože určití poslanci , ktorí sú zaujatí voči mojej osobe sa 

vyžívajú na vašich deťoch týmto spôsobom. Ja si neviem predstaviť, čo môže byť problém, 

alebo ako si mám vysvetliť túto situáciu. Takže pýtam sa v prvom rade dotačnej komisie, tých 

ktorí boli v dotačnej komisii, podľa akých kritérií ste šli? Ako si pamätám poslanec Mgr. 

Jánošík posledne hovoril, že musia nejaké kritériá byť, a to je či už počet členov, alebo 

úspechy. Nechcem chváliť svoj klub, ale zase hovoríme o faktoch. Ktorý klub v tomto meste 

mal väčšie úspechy? Ja neviem, koho sa mám spýtať? Niekto z Vás musel tie kritéria zadať, 

podľa čoho sa ideme odrážať na danej komisii. Hovorí sa tu, že nie sú peniaze. Nové kluby 

prišli a je zaujímavé, že majú aj 5 násobne viac, ako klub,  ktorý tu funguje už 10. rok, ktorý 

zaznamenáva každý rok väčšie úspechy. Nehovorím, aby ste niektorým z klubov zobrali 

peniaze a presunuli na Carnago Club, ale keď vieme nájsť peniaze na to, aby primátorka 

mesačne rozhodovala o 5 000,- € to je 60 000,- € ročne. Nemáme na to, aby sme pridali klubu 

pár stoviek eur na celý rok? To sa týka aj volejbalového aj DHZ. Vy si uvedomte, že aj DHZ, 

okrem toho, že tí členovia DHZ chodia reprezentovať toto mesto súťažne. Keď Vám treba 

vytiahnuť vodu z pivnice? Komu voláte? Voláte práve im. Komu voláte, keď Vám horí? 

Práve im. Teraz som odbočil od témy, ale tak ako si zastávam svoj klub, zastávam si aj 

ostatných, ktorým bolo odobraté to, na čo majú,  myslím si plne nárok. Takže rád by som 

počul odpoveď od konkrétneho človeka, ktorý dával kritériá, podľa čoho sa prerozdeľovali 

financie. 

 

Pani primátorka: jednoznačne musím povedať, že nárok na dotácie nemá žiaden z klubov, 

pretože o  ich prerozdelení rozhoduje mestské zastupiteľstvo. Môže sa stať, že dotácie 

nepridelí alebo ich pridelí v žiadanom objeme. Asi ste si p. Sitor zmýlili, keď ste hovorili 

o mne, o prerozdeľovaní finančných prostriedkov mnou. To sú finančné prostriedky, ktoré sú 

už schválené v rozpočte mestským zastupiteľstvom. Ak tomu nerozumiete, môžem Vám to 

vysvetliť. 

 

Občan p. Sitor: mne je úplne jedno, aké máte kompetencie, ja som to iba podotkol. Keď už 

o to ide, tak tú sumu budú brať na vedomie. Keď nebudú, nikoho to nezaujíma, ideme ďalej, 

lebo tú právomoc máte Vy. To ma vôbec nezaujíma. Mňa zaujíma to, kto dával kritériá na to, 

ako sa budú prideľovať financie pre združenia. 

 

Pani primátorka: Pán Sitor dokončili ste svoj príspevok? 

 

Občan p. Sitor: nie, ja sa stále pýtam. 

 

Pani primátorka: O prerozdeľovaní finančných prostriedkov a dotáciách rozhoduje  mestské 

zastupiteľstvo, to znamená, že majú tú kompetenciu tí, ktorí boli právoplatne zvolení za 

poslancov mestského zastupiteľstva v komunálnych voľbách. Toto je odpoveď. 

 

Občan p. Sitor: vysvetlite to rodičom tých detí, ktorí sú ukrátení o peniaze. Pani primátorka 

so všetkou úctou, práve Vy ste bola tá, ktorá ešte ako poslankyňa hovorila exprimátorovi p. 
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Gavalcovi, že občan je viac ako poslanec a samotný primátor. Keď sa občan dožaduje 

odpovede, tak ju má dostať. 

 

Pani primátorka: áno, súhlasím. Toto je zasadnutie mestského zastupiteľstva, Vy ste boli 

poslanec, rokovací poriadok  mestského zastupiteľstva by ste teda mali poznať. 

 

Občan p. Sitor: pýtam sa jednoduchú otázku. Nemôžem dostať tú odpoveď? Je to ješitnosť 

niektorých ľudí včetne Vás na moju osobu. Kvôli komu majú trpieť,  členovia, športovci, 

ktorí reprezentujú toto mesto. Uvedomte si, že Vy  nemôžete riešiť náš osobný spor na úkor 

tých detí, alebo chcete povedať, že je to inak, že ste išli podľa nejakého iného metra, lebo 

neviem si vysvetliť, prečo má Carnago Club Poltár 200,-€ miesto 2 000,-€. Veď to je na 

výsmech. 

 

Pani primátorka: pán Sitor, každému klubu, ktorý je tu, sa znižovali finančné prostriedky.  

 

Občan p. Sitor: pani primátorka, ale ja som tu na to, aby som sa dočkal odpovede. Prečo mi 

neviete odpovedať na túto otázku? Mám to vysvetliť rodičom tých detí, ktoré reprezentujú 

toto mesto, mám povedať, že primátorka mi nebola ochotná odpovedať? Mám sa u Vás 

objednať? Vy ma nepríjmete, alebo kde mám ísť? Som na zastupiteľstve. Je to verejná 

schôdza, dožadujem sa jednoduchej odpovede. V čom je problém? Aký je rozdiel medzi 

týmto rokom a budúcim rokom? Ako máme fungovať? Ja z toho nefungujem, fungujú z toho 

tie deti, športovci, alebo je Vám to na obtiaž, že reprezentujú toto mesto? Každopádne som sa 

pýtal dotačnej komisii, aké kritériá boli. 

 

Pani primátorka: pán Sitor, dostali ste z Úradu vlády 12 000,- €? Nie je pravda, že máme 

osobný spor. Neviem, prečo sem zaťahujete tieto veci. To, že ste kandidovali na primátora 

mesta a nevyhrali ste, ak je toto náš osobný spor, tak prosím, ale ja o žiadnom inom osobnom 

spore neviem. A ešte Vám poviem jednu vec, Vy sa neviete pozdraviť, takže možno toto je 

problém medzi nami. 

 

Občan pán Sitor: túto vec máme vyriešenú, ja na pôde mesta nemám problém s Vami 

komunikovať a so všetkou úctou. Čo sa týka mestského úradu, Vy sama dobre viete, odkiaľ 

vietor fúka. A čo sa týka financií z Úradu vlády, áno dostalo to združenie, ale tie peniaze sú 

účelovo viazané, to dobre viete. Nemôžu byť využívané na obsluhu, na cestovanie, na 

štartovné, na vzdelávacie procesy. Tak teraz to ideme tak riešiť, že keď dostanete nejaké 

eurofondy, tak nebudete vyberať dane v meste, lebo ste dostali z úradu peniaze? Tie peniaze 

nemajú absolútne nič s tým. Každopádne nezachádzajme mimo témy. Ja sa pýtam znovu. 

Prišiel som sem kvôli jednoduchej odpovedi. Čo mám povedať tým rodičom detí, ktorí 

reprezentujú toto mesto? Prečo je to tak?  Roky to nejakým spôsobom fungovalo.  Aj 

posledne som tvrdil, že nám je málo, ale využívame 2 % z daní, vlastné zdroje, atď. V čom je 

teraz problém, v čom je zmena? Prečo nastala tá zmena? Ostatné kluby ste vedeli 

zafinancovať. V žiadnom prípade netreba zobrať žiadnemu klubu, naopak, budem rád, keď sa 

každému pridá. Prečo znížiť sumu takým rapídnym spôsobom. Nenachádzam na to slov. 

Jednoduchú odpoveď potrebujem vedieť. Ja som sem neprišiel zdržiavať občanov,  ani 

poslancov, ale ja tu bojujem za práva tých, ktorí si to zaslúžia. Takže, keď vravíte, že ste tu 

pre občanov, tí rodičia tých detí neplatia dane v meste? Nie ste rada, keď si prečítate článok, 

že mesto Poltár sa znova niekde zablisol v rámci tohto športu? Určite čítate Novohradské 

noviny, a myslím si, že sú tam dosť často články ohľadom tohto klubu a mesta. 

 



24 
 

Pani primátorka: myslíte si, že mesto tým, že dáva úplne zadarmo priestory pre Vašu 

činnosť, za ktoré nič neplatíte, že to nie je forma dotácie pre Vaše združenie? 

 

Občan pán Sitor: za miestnosť, ktorá má 5x5 m som veľmi vďačný. Sú tu haly, ktoré sa 

využívajú. Neporovnávajte, neporovnateľné. Ja som vďačný za tú miestnosť, ale to je 5x5 m 

miestnosť, my nevyužívame halu ani žiadnu telocvičňu. To je na margo toho, čo ste povedali. 

Takže stále odbočujeme od témy, ja sa dožadujem jednoduchej odpovedi. Podľa akých 

kritérií? Možno by to mohol povedať kontrolór, alebo niekto? 

 

Pani primátorka: Môžu odpovedať poslanci mestského zastupiteľstva? Či ešte máte niečo? 

 

Občan p. Sitor: no podľa odpovedí. 

 

Pani primátorka: dostali ste priestor pán Sitor na vyjadrenie. Ak chcú, poslanci mestského 

zastupiteľstva Vám odpovedia.  

 

Občan p. Sitor: vy, ako primátorka mesta nemáte k tomu nič? 

 

Pani primátorka: O rozdeľovaní dotácií rozhoduje mestské zastupiteľstvo. Tú kompetenciu 

nemá primátor mesta. Môžem Vám to zopakovať ešte pomalšie. Ak chcú poslanci mestského 

zastupiteľstva, tak Vám odpovedia. Ďakujem za príspevok. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: teraz riešime niečo, čo tu zaznelo, odzneli dva návrhy a vopred 

hovoríme o výsledku, ktorý ešte nie je, lebo sa ešte nehlasovalo. Rozprávali sme sa, že dajme 

hlasovať, aby bolo jasné. Chcel si vystúpiť, vystúpil si. Tak ešte neodcudzujme, keď ešte 

nebolo odhlasované. Bol som aj ja v dotačnej komisii, poviem môj konkrétny prípad, prečo 

som aj ja, hoc bolo mi to proti srsti, ale povedal som dobre, že bude mať to združenie 200,- €. 

Ten hlavný dôvod je nie za môjho účinkovania vo futbale, ale tam bol p. Baník, p. Šága. Pán 

Šága bol za tebou a poprosil ťa, či by si vedel poskytnúť klubu priestory posilňovne. Dostal 

zamietavú odpoveď. Pamätám si, keď si v novej škole chcel posilňovňu, ja som to tiež chcel, 

aby to tam bolo a vtedy si hovoril, že budeš vychádzať v ústrety, že tam budú chodiť deti zo 

škôl, zverenkyne zo športového klubu, aby si poskytol posilňovňu možno 1 hodinu 2 x 

týždenne. Keď sa malo výjsť v ústrety sa nevyšlo a druhá vec dostali ste teraz 12 000,- €  

z Úradu vlády, jasné viem, že to nie je na chod. Je to na zariadenie, ale beriem to ako balík. 

Hovorme po hlasovaní, zbytočne teraz o tom hovoríme, keď nevieme či je dotácia taká alebo 

taká. Bol som v dotačnej komisii, bol som za pôvodný návrh. 

 

Pani primátorka: hlási sa niekto ešte do diskusie. Ak nie, budeme hlasovať za návrh 

poslanca Ing. Žiláka. Budeme hlasovať individuálne, za jednotlivé návrhy. Poprosím 

predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie na zvýšenie dotácií pre 

jednotlivé kluby. 

 

 

UZNESENIE  č. 199/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

 

poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár v roku  2020  nasledovne: 
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- MUAI THAI, Carnage Club Poltár zo sumy  200,- € na sumu  2 000,00 € 

 

Hlasovanie:  

8 za                                             - proti                                  5 - zdržal sa hlasovania 

         JUDr. Bronislava Garajová 

            Mgr. Pavel Jánošík 

            Mgr. Lenka Sojková 

            Karol Švingál 

            Bc. Martina Tóčiková 

 

UZNESENIE  č. 200/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE  

 

poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Poltár v roku 2020  nasledovne: 

 

-  Mestský volejbalový klub, OZ Poltár zo sumy 5 500,- €  na sumu  7 000,00 €  

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                     1 - zdržal sa hlasovania 

                 Mgr. Lenka Sojková 

 

 

 

 

UZNESENIE  č. 201/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár v roku  2020  nasledovne: 

 

- Dobrovoľný  hasičský zbor  Poltár  zo sumy 1 500,- € na sumu  4 000,-  € 

 

Hlasovanie:  

9 za                                             - proti                                 4 - zdržal sa hlasovania 

        JUDr. Bronislava Garajová 

             Mgr. Pavel Jánošík 

             Mgr. Lenka Sojková 

             Karol Švingál  
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UZNESENIE  č.202/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 
poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár v roku 2020 nasledovne:  

 

Športový klub stolného tenisu  2 500,00 € 

Tenisový klub ESO Poltár 1 000,00 € 

Slovenský Červený kríž, miestny spolok Poltár    400,00 € 

OZ OPONA Poltár    850,00 € 

SZPB ZO Poltár             500,00 € 

Jednota dôchodcov, mestská organizácia Poltár 1 000,00 € 

MUAI THAI, Carnage Club Poltár 2 000,00 € 

Slovenský zväz zdravotne postihnutých, ZO Poltár          900,00 € 

TILIA nezisková organizácia, Poltár                     200,00 € 

Únia rómskych materských centier, OZ Poltár    500,00 € 

Mestský volejbalový klub, OZ Poltár  7 000,00 € 

Ranč MEGI, OZ Poltár – Prievrana      300,00 € 

TJ Sklotatran Poltár        34 300,00 € 

Mestský kynologický klub, OZ Poltár              500,00 € 

Dobrovoľný hasičský zbor Poltár      4 000,00 € 

Cirkevný zbor ECAV na Slovensku, Poltár      500,00 € 

SPOLU  56 450,00 € 

 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                             2 - zdržal sa hlasovania 

                 JUDr. Bronislava Garajová 

             Mgr. Pavel Jánošík 

 

13. Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtových položiek správy školských budov  

 

Pani primátorka: o prerozdelenie finančných prostriedkov z položky správa školských 

budov požiadali riaditeľstvá príslušných škôl. Ich žiadosti prerokovali komisie stavebná, 

školská, ekonomická a mestská rada. Mestská rada na svojom zasadnutí odporučila finančné 

prostriedky rozdeliť nasledovne: 

 13 100,- € pre MŠ Sklárska na rekonštrukciu okien a dverí 

 4 000,- € pre školskú jedáleň pri MŠ Sklárska na nákup umývačky riadu 

 12 200,- € pre MŠ Kanadská podľa predloženej žiadosti bez nákupu klimatizácie 

 9 720,- € pre ZŠ Slobody na nákup 36 ks šatníkových skriniek 

 6 700,- € pre ZŠ Školská na vybudovanie ihriska na mieste bývalej drevenice 

Otváram diskusiu k tomuto bodu programu. 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala: chcel by som sa vrátiť k bodu č.11 -  zmena zásad hospodárenia 

s finančnými prostriedkami mesta Poltár. Tam bolo, že načo to ideme meniť, a prečo 

primátorke také kompetencie. Lenže práve v tomto bode, ktorý ideme schvaľovať, má 

primátorka na to kompetencie, kde môže finančné prostriedky prerozdeliť podľa vlastnej 
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úvahy, na základe svojho rozhodnutia. Napriek tomu to išlo cez komisie a teraz to ide cez 

zastupiteľstvo. Tak to fungovalo doteraz, zastupiteľstvo nerozhodovalo o tom, ako sa tieto 

finančné prostriedky použijú. Tu vidíte zmenu, čo sa týka transparentnosti a otvorenosti voči 

verejnosti, voči mestskému zastupiteľstvu zo strany primátorky, že aj veci, ktoré môže riešiť 

výhradne vo svojej kompetencii a jedná sa o položku zhruba 50 000,- €,  a riešime to ako 

poslanci  mestského zastupiteľstva. Nevytvárajme ilúzie, že teraz si primátorka niečo, 

nejakými zmenami VZN alebo nejakými zmenami v rozpočte naháňa peniaze sebe. 
 

Pani primátorka: mojim zámerom je to, aby ste vedeli čo sa bude robiť v našich školách a v 

našich školských zariadeniach, a mali aj kompetenciu rozhodovať o tom, čo je prioritné 

urobiť, či už v materských alebo základných školách v zriaďovateľskej kompetencii mesta, 

preto som o tento bod požiadala o vyjadrenie jednotlivé komisie mestského zastupiteľstva, 

mestskú radu a o schválenie práve mestské zastupiteľstvo. Ďakujem pekne za vysvetlenie 

pánovi poslancovi Skýpalovi. 
 

Ak sa už nikto nehlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu 

na uznesenie 
 

 

 

UZNESENIE  č.203/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

pridelenie finančných prostriedkov z rozpočtových položiek správy školských budov 

jednotlivým žiadateľom vo výške 33 920,00 Eur nasledovne: 

 

Materská škola Sklárska 34, Poltár 13 100,00 Eur na okná a dvere podľa najnižšej 

cenovej ponuky  

Materská škola Sklárska 34, Poltár – jedáleň 4 000,00 Eur na profesionálnu umývačku riadu   

  

Materská škola Kanadská 19, Poltár 12 200,00 Eur na položky podľa žiadosti 

okrem klimatizácie 

Základná školy Slobody 2, Poltár                       9 720,00 Eur na 36 ks šatníkových skriniek                                                                                                                                                

podľa najnižšej cenovej ponuky                   

Základná škola Školská 3, Poltár 6 700,00 Eur na vybudovanie ihriska na mieste 

bývalej drevenice podľa projektu 

Hlasovanie:  

12 za                                            1 - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

       Zdenko Račko 

 



28 
 

14. Všeobecné záväzné nariadenie o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady  

 

Pani primátorka: materiál sa predkladá MsZ na schválenie na základe zvýšenia sadzieb za 

uloženie odpadov na skládku a zvýšenie poplatku za odvoz odpadov na skládku. Zvýšením 

sadzieb dane z nehnuteľnosti, dane za psa, dane za užívanie verejného priestranstva sa 

kompenzuje očakávaný výpadok príjmu z podielových daní súvisiacimi s legislatívnymi 

zmenami pri dani z príjmov fyzických osôb. K predkladanému VZN bolo doručených šesť 

pripomienok, jednej sa nevyhovelo, piatim bolo vyhovené a boli zapracované do návrhu 

VZN. Komisia pre správu, financie a nakladanie s majetkom mesta a mestská rada odporúčali 

mestskému zastupiteľstvu VZN schváliť. 
 

Poslanec pán Bc. Skýpala: tak ako povedala pani primátorka, miestne dane za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady dvíhame z dôvodu, že združenie pre likvidáciu odpadu, 

ktoré máme na Brezničke, a ktorého som členom, zvyšuje poplatky, takže automaticky 

musíme zvýšiť poplatky aj my. Čo sa týka miestnych daní, tiež starostovia podnikajú rôzne 

kroky na úrovni združení miest a obcí Slovenska, aby s tým štát niečo robil, aby sa táto 

situácia nejako vyriešila, pretože obce dostanú menej finančných prostriedkov ako tomu bolo 

predtým, plus sa ešte počíta výber daní. Ekonomika nerastie, skôr bude klesať tento rok. 

Musíme s tým počítať, ak chceme ľuďom ponúknuť aj nejaké tie služby na adekvátnej úrovni. 

Určite nie sme jediné mesto, ktoré toto opatrenie príjme. 
 

 Viceprimátorka JUDr. Garajová: naozaj je to nepopulárne opatrenie, chcem to občasnom 

priblížiť, aké je to zvýšenie. Čo sa týka dani z nehnuteľnosti, priemerne je to zvýšenie o  cca 

10 % . Čo sa týka poplatkov za odpad, zvýšenie je o niekoľko eur. Možno to pocítia 

viacčlenné rodiny, ale je to v podstate nutnosť. Je možné, že v budúcnosti, ak budeme lepšie 

separovať odpady, tak sa nám podarí udržať na tejto sume, aj keď celoslovensky sa tieto 

poplatky zvyšujú. Tiež sme zvyšovali poplatok za psa. Je to nepopulárne, ale v podstate sme 

k tomu nútení, tak ako povedal kolega, že ten výpadok príjmov bude. Čo sa týka poplatku za 

odpady, je to následok toho, že musíme znášať vyššie poplatky za ukladanie odpadu na 

skládke. 
 

Pán poslanec Ing. Macove: čo sa týka tej sadzby dane za psa. Ja by som navrhoval preveriť, 

ktorí majitelia psov majú prihlásené psy, či je to už v bytových domoch, alebo rodinných 

domoch, aby nebolo kompenzované, že poriadni majitelia psov, aby nemuseli platiť aj za 

tých, ktorí neplatia. 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala: bol som na ekonomickej komisii a rozprávali sme sa, že 

nemôžeme zverejniť mená majiteľov psov, ani to, že kto má psy v tom konkrétnom vchode, 

alebo kto zaplatil daň za psa. Môžeme však zverejniť, že v tomto vchode sú zaplatené dane za 

dva psy. Nemôžeme zverejniť, kto ich má vyplatené. Toto je jeden z tých krokov, kde si 

susedia môžu medzi sebou  povedať a dať avízo, že tu sú ďalší piati majitelia psov, ktorí si 

neplatia dane za psa. Je to jediný spôsob, ktorý je po právnej stránke v poriadku. My sme 

počítali, že na sídlisku je nahlásených 80 psov na 1 000 bytov, čiže už tu vieme, že to 

percento nenahlásených psov je proste veľké. A to je dôvod, prečo je ten poplatok vysoký. 

Keď by sa ostatní poprihlasovali, tak ten poplatok by sa mohol znížiť. Vieme, čo požadujú 

psíčkari na sídlisku, chcú tie koše, že sa to nevynáša, aj keď je to čiastočne chyba mestského 

podniku, že funguje ako funguje. Tie peniaze budú použité na to, aby sa tieto veci hlavne na 

sídlisku vyriešili, čo sa týka tých košov a exkrementov. 
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Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: zastavujú ma majitelia psov, ktorí vedia, že u nich v bytovom 

dome si isto niektorí za psa neplatia a navrhujú, aby sa uverejnil zoznam. Rozprávali sme sa 

s kolegyňou Mgr. Sojkovou, že síce nemôžeme dať meno, priezvisko, ale môžeme dať číslo 

bytu. My zatiaľ to číslo bytu, keď nám  platia za psy nemáme, my máme len adresu, ale keby 

sa teraz začalo pri platení uvádzať aj číslo bytu, tým by sme mali zoznam a vedeli by to 

občania.  Hnevá to týchto ľudí a je to prípad aj tohto občana, on si poctivo za psa platí a sú 

takí, ktorí si za toho psa neplatia. A ten pes za ktorého sa neplatí tiež robí určitý druh odpadu 

a tiež to treba odpratávať. Takže možno toto by mohlo byť riešenie, keď nemôžeme použiť 

meno a priezvisko, takže použiť číslo bytu. 
 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: vieme, že to riešime dlho, možno 10 – 12 rokov. Máme tu dvoch 

zverolekárov, ktorí vedia, ktoré psy sú začipované, a ktorí majitelia psíkov si to aj zaplatia 

v rámci mesta. Ideálne by bolo ten zoznam a musíme začať. Tiež ma zastavil občan z bl. 108, 

otvorene povie: „ ja si platím , niektorí si neplatia“. Bohužiaľ využívajú tiež všetky možnosti, 

služby, ktoré im mesto ponúkne, alebo mesto to robí za nich. Čo sa týka komunálneho 

odpadu, bolo by vhodné, aby sme v rámci nášho životného prostredia urobili nejakú reláciu, 

aby sme začali konečne separovať. Niekde sa mestá púšťajú do separovania, a my poslanci, 

by sme mali byť vzorom v tomto smere. A túto vec dať ľuďom najavo  tak , aby sa začalo 

šetriť, aby sme nenapĺňali skládku a zbytočne neplatili. Ja si myslím, že občania, by mali byť 

takí uvedomelí. Nie sú, ale treba začať separovať, lebo by aj tie finančné prostriedky za vývoz 

by išli dole. Zatiaľ sa to nestalo, stále tá cena ide hore. Bolo by potrebné občanov, ktorí okolo 

nás bývajú informovať o tom, že je to potrebné robiť. Rodinné domy to podľa mňa robia a na 

sídliskách je to jedna veľká katastrofa. Všetci o tom vedia, všetci to chcú robiť, všetci to budú 

robiť, ale keď prídu ku košom, tak to len hodia. Presne naopak. 
 

Pani primátorka: z rokovania mestského zastupiteľstva sa ospravedlnil predseda návrhovej 

komisie pán Mário Kurák. Chcem sa spýtať návrhovej komisie, kto bude prednášať návrhy, 

pán poslanec Gavalec, alebo pán poslanec Bc. Ján Skýpala? 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 204/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2019 o miestnych daniach a poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 
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15. Systém evidencie odpadov ELWIS 

 

Pani primátorka: zo systémom evidencie odpadov ELWIS bolo mestské zastupiteľstvo 

detailne oboznámené na zasadnutí, kde vystúpila regionálna manažérka pani Jana Nékyová. 

Dôvodom pre zavedenie systému ELWIS je najmä potreba zmeniť súčasný systém poplatkov 

za nakladanie s komunálnym odpadom, a tým vytvoriť spôsob ako motivovať občanov 

k zníženiu produkcie odpadu a vyššiemu triedeniu vzniknutých odpadov. V súčasnosti je 

v Poltári pre obyvateľov zavedený kontajnerový zber komunálnych odpadov, za ktorý si 

platia ročný poplatok. Ten je stanovený pre všetkých občanov rovnako, aby pokryl náklady 

mesta na vývoz a zneškodňovanie odpadov a neberie sa tu zreteľ na to, ktorí koľko 

zmesového odpadu vyprodukuje. Cieľom je monitorovanie odpadu z domácností rodinných 

domov, ktoré poskytne ucelený obraz o tom, koľko odpadu rodina má, koľko z toho vytriedi, 

a koľko je zmesný komunálny odpad. Výhodou je, že tým, ktorí odpad triedia, bude možné 

znížiť poplatok, a tak motivovať aj ostatných k separácii odpadu. Nevýhodou sú 1 100 l 

nádoby pri bytových domoch, ktoré nemajú vybudované stojiská, preto v súčasnosti 

v spolupráci so spoločnosťou Bytherm plánujeme v roku 2020 stojiská na sídlisku vybudovať 

a v budúcom roku systém ELWIS uplatniť aj v bytových domoch. 

V roku 2020 systém ELWIS bude pre rodinné domy. Uvidíme, čo nám to prinesie, ako ľudia 

v rodinných domoch separujú. Podľa našich skúseností rodinné domy separujú veľmi dobre. 

Čo sa týka sídliska, chceme v roku 2020 vybudovať stojiská a v nasledujúcom roku v prípade 

schválenia by sme systém ELWIS zaviedli aj na sklárske sídlisko. Teraz je problém v tom, že 

sú kontajnery 1 100 l nádoby voľne dostupné pre kohokoľvek, stáva sa nám, že do triedeného 

odpadu nám vhodia zmesný komunálny odpad, a tým to už nie je vytriedený odpad, ale zmes. 
 

Pán poslanec Dreisig: je to dobrý systém, ale vhodný skôr pre dediny, pretože v rodinných 

domoch je to kontrolovateľné. Čoho sa bojím, tak to je vynaliezavosť slovenského národa, to 

znamená, že niekto zoberie tie svoje smeti a hodí to do veľkých nádob na sídlisku, pretože tie 

stojiská hneď nebudú. A potom sa zistí, že dedina nemá vôbec smeti a na sídlisku sa zistí, že 

je tam smetí raz toľko. Nehovorím, že to urobia všetci, ale určite sa nájdu ľudia, ktorí sú to 

ochotní spraviť. 
 

Pán poslanec Račko: v rodinných domoch je to merateľné, ale na sídlisku, aj keď budú tie 

stojiská, každý bude mať svoju nádobu?  
  

Pani primátorka: tri vchody budú mať svoju nádobu, ale to bude uzavreté. 
 

Pán poslanec Račko: kto dokáže, že kto vhodil odpad? 
 

Pani primátorka: to sa nedá dokázať. 

 

Pán poslanec Račko: ako povedal pán poslanec Dreisig, pre rodinné domy je to merateľné, 

ale pre sídlisko tam to nezistíme. 
 

Pani primátorka: musíme začať, lebo budú platiť. 
 

Pán poslanec Račko: toto zistíme, ale nebude to mať pre nás žiadnu výpovednú hodnotu, 

pretože sídlisko nemá nič spoločné s dedinou. 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala: potom je druhá varianta, kde prideľujú sáčky, kde sú už nálepky. 

Každý byt dostane sériu sáčkov. 
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Pán poslanec Račko: keď nenalepí na sáčok so smeťami etiketu? Ja hovorím reálne veci, 

ktoré sa môžu vzniknúť. S pánom Kudlákom som hovoril o tých termináloch, že nám bude 

treba min. dva, ale určite nám bude treba tri. To je 600,- € navyše, pretože vývoz smetí robia 

dvaja smetiari a je nepredstaviteľné, aby smetiar chodil z jednej strany na druhú, takže 

terminál musia mať obidvaja a jeden terminál by mal byť na meste. Takže o jeden terminál 

bude treba viac zakúpiť, takže je to o 299,-€ navyše. 
 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: je dobré, že sa o tom začalo hovoriť. Ideálne by bolo, keby 

v rámci ministerstva život. prostredia sa začalo niečo robiť. Bordel, ktorý sa tu dováža, 

v podobe všetkých plastov. Keby ministerstvo životného prostredia obmedzilo plasty 

a nahradilo vratnými fľašami. Ak štát urobí nejakú politiku v tomto smere, tak by mohlo dôjsť 

k zníženiu odpadu. Tiež treba začať od dospelých alebo detí? Deti idú zo školy,  hádžu 

odpadky, potom sa to zbiera. Je tu nejaká chyba, ktorú bude treba v budúcnosti napraviť. 
 

Pán poslanec Dreisig: treba začať od seba. Nemám problém niekoho upozorniť aj na ulici 

a dokážem aj tie deti, ktoré odhadzujú odpadky usmerniť. Čo sa týka smetí, stretol som sa aj 

s tým, že ľudia plechovky od piva hádžu do komunálu. Dať nejaký súpis, čo do čoho patrí. V 

tomto sú ľudia dosť nezorientovaní. Nejaký leták do domu, aby ľudia vedeli ako separovať. Je 

potrebné  to ľuďom  neustále opakovať ako separovať. 
 

Pani primátorka: občanom je potrebné hovoriť ako separovať, oznamy sme  distribuovali aj 

do schránok a zverejnili na internetovej stránke. Je potrebné, aby sa viac separovalo. Čím 

menej budeme separovať, tým viacej budeme platiť. A možno budeme nútení dvíhať poplatky 

za komunálny odpad. 
 

Pán poslanec Račko: určite sa tie letáky rozdávajú každý rok, je tam rozpísané, ktorý odpad 

do ktorého má ísť. Bolo by dobré , aby aspoň na tie 1 100 l nádoby sa vypísal nejaký plagátik 

a nalepil sa na nádobu. Ešte k  cenovej ponuke, QR kód teplota -20 stupňov až 100 stupňov. 

Keď bude viacej ako -20 stupňov? Prevádzková teplota snímača je -10 až 50 stupňov. 

Pracovníci pre smeti musia chodiť aj vtedy, keď je viac ako -10 stupňov. Mrzí ma, že tu nie je 

firma, ktorá poskytuje túto službu, aby sme sa na to spýtali. Podľa mňa sú to dôležité veci, či 

sú to naozaj relevantné údaje  a či majú skúsenosť, že to prežije aj väčšiu zimu, alebo väčšie 

teplo. 
 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: tá firma tu bola, takže bol priestor na to. 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala: napíšu -20 – 100 stupňov, ale si myslím, že sú to veci, ktoré sú 

práve na to robené a bežne sa používajú. Určite je tam nejaká rezerva. A nad -20 stupňov 

nebýva tak často. 
 

Pán poslanec Račko: QR kód je 12 balení po 1 000 ks za 144,- €, ale ten jeden snímač stojí 

600,- € 
 

Pán poslanec Bc. Skýpala: áno stojí toľko, ale pracovník ti musí preukázať, že či sa poškodil 

vplyvom mínusových teplôt. 
 

Pán poslanec Ing. Macove: navyšujeme poplatky za odpad. Čím ďalej sa nám rozmáhajú 

divoké skládky. Bolo by vhodné fotopasce na tieto miesta a tým pádom pokuty za takéto veci. 
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Pani primátorka: fotopasce sa už nachádzajú na miestach, kde sa vytvárajú nelegálne 

skládky, pretože ak sa na území mesta vytvorí nelegálna skládka, zasa ju zaplatíme my všetci 

v rámci vývozu komunálneho odpadu. 
 

Pán poslanec Račko: poplatky určite pôjdu hore, pretože vieme, že poplatok zo zákona na 

celom Slovensku ide zo 7,- € na 12,- € v roku 2020 a v roku 2021 tiež ide hore. Ohľadom 

čiernych skládok, starosta Veľkej Vsi má veľký problém s tým, lebo vo Vidinej 

a v Tomášovciach majú odpad riešený cez tieto kódy a jemu sa hromadí odpad, majú tam 

starú baňu a robí sa mu tam čierna skládka, lebo tí občania si zoberú smeti a vyvezú to tam, 

ako by si mali kúpiť ďalší QR kód. 
 

Pán poslanec Ing. Žilák: ak má pán poslanec Račko pravdu s tým zakúpením ešte jedného 

skenera navyše, tak by sa mala suma zvýšiť. Takže ju zmeňme a potom dajme hlasovať. Teraz 

je suma 2 665,20 € a pán Račko hovorí, že bude treba ešte jedna prihlasovacia jednotka, takže 

tú sumu to ovplyvní. 
 

Pani primátorka: je potrebné, aby mali tri skenery. 
 

Pán poslanec Račko: my potrebujeme určite dva, a s pánom Kudlákom sme hovorili, že jedna 

by mala byť aj tu, teda na mestskom podniku. 
 

Pán poslanec Dreisig: nie je možné, aby mal skener, len jeden pracovník, aby si ho podávali. 

Je potrebné si určiť systém, aby stihli vyviesť tie smeti. 
 

Pani primátorka: páni poslanci, potom to musíte dať, ako poslanecký návrh. O poslaneckom 

návrhu sa hlasuje skôr. Ak chceme navýšenie, treba dať návrh. 
 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: pán poslanec Račko, ty si aj za skládku, ale zároveň si poslanec 

mesta, takže by si mal hájiť záujmy mesta a ponúknuť nám najlepšie a najvýhodnejšie 

riešenie pre občanov, a toto čakám od teba ako poslanca mesta. Na skládku nemá nikto dosah, 

to je nekontrolovateľná firma, či s.r.o. Toto by si mal ty presadzovať, poradiť nám, vieš ako to 

tam vypadá, čo sa tam vozí, skontrolovať. Ja som pochybil, mám dosť veľa času, som ti 

povedal, že sa tam prídem pozrieť, a že mi to poukazuješ ako to vypadá, ale bohužiaľ nestihol 

som to. Bolo by dobré, aby sa povedalo, že pán poslanec Račko nám tu poradí, akým 

spôsobom sa uberať aj v tejto veci a ako zľahčiť aj občanom mesta ako znížiť tie náklady, aby 

aj menej platili a samozrejme, aby toho odpadu bolo čím ďalej tým menej. 
 

Pani primátorka: všetci chceme, aby naši občania, čo najlepšie separovali, a chceme im 

v tom aj pomôcť aj týmto systémom. 
 

Občan pán Dudáš: chcel by som pripomenúť,že skládke sa venujem už niekoľko mesiacov 

amatérsky. Podarilo sa mi získať mnohé informácie, o ktorých teraz nemôžem hovoriť. 

Môžem sa opýtať zodpovedných ľudí, pánov poslancov aj pána poslanca Račka. Rozprávate, 

že jedni poslanci sú za to, aby sa separovalo, aby sa  zaviedol  ELWIS. Ja som tiež zato, aby 

sa zaviedol ELWIS. V iných obciach a mestách už je zavedený a funguje to, takže neviem, 

prečo sa tu vyhovárame, že sa to nedá, keď sa to dá. Máme informácie overené, že breznickú 

skládku, ktorej sme my akcionári,  vozí smeti aj Rimavská Sobota. Tým, že nám tam vozia 

odpad z Rimavskej Soboty znižujú nám kapacitu skládky a podľa našich informácií, táto 

skládka je priamo zainteresovaná na tom, aby sa tam vozilo čo najviac smetí, lebo 

potrebujeme získavať nejaké financie. Takže, ak tu presadzuje nejaký názor, že sa vyhovára, 
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že ELWIS ešte nie, tak ja vidím za tým jasný úmysel, aby sa na tú skládku vozilo čo najviac 

odpadu. A môžeme to aj preukázať, keď na to príde. 
 

Pán poslanec Račko: niekoľko krát som poznamenal, že nie som proti systému ELWIS, 

napadli ma len tieto skutočnosti. 
 

Občan pán Štefančík: mrzí ma, že niektorí poslanci, akoby hľadali dôvod, ako sa to nedá. 

Treba hľadať spôsoby ako zaviesť systém. Viem, že sa toho trošku bojíme, funguje to inde, 

v mnohých obciach, mestách a toto naučí aj separovať občanov. Bude treba vybudovať 

stojiská. Firma, ktorá prezentovala systém ELWIS, robí aj školenia o spôsobe separovania 

a o používaní tohto systému. Máme zberný dvor. Najviac problémov robí drobný stavebný 

odpad, ktorý sa vyváža kdekoľvek. Veď je to druhotná surovina, máme zberný dvor, to sa dá 

po úprave použiť, speňažiť. Spomeniem ešte zvýšenie poplatkov za psov, presne ako 

povedala pani poslankyňa Tóčiková, zverejňovať čísla bytov, lebo na sídlisku je viac psov 

ako 80. A kde sú tie ostatné? Odhadujem, že je tam najmenej 300 psov. 

 

UZNESENIE  č.205/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

zakúpenie Systému evidencie odpadov ELWIS v sume 2 665,20 € a jeho následné zavedenie 

do rodinných domov v meste Poltár a jeho častiach 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný:  Mário Kurák 

 

16. Návrh č. 1: Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. ..../2019, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár. Predkladateľ: p. 

Dreisig  

 

Pani primátorka: návrh VZN doručil poslanec MsZ pán Boris Dreisig, ktorý je 

spracovateľom aj predkladateľom návrhu č. 1 k VZN č. 1/2019 o určení finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a žiaka školského zariadenia 

zriadených na území mesta. K VZN boli vznesené a vyhodnotené pripomienky. Školská, 

ekonomická komisia a mestská rada návrh VZN prejednali a neodporučili mestskému 

zastupiteľstvu schváliť. Prosím predkladateľa materiálu o jeho predloženie mestskému 

zastupiteľstvu. 

 

Pán poslanec Dreisig: hľadali sme cestu, ako dosiahnuť výsledok. Urobili sa nejaké ústupky 

z jednej strany aj z druhej strany, podarilo sa to doriešiť. Na základe tohto by som môj 

návrh VZN stiahol z programu rokovania. Jediná vec, čo by ma zaujímala je, že som sa 

ozval pánovi Čavojovi a dodnes sa mi neozval, čo sa týkalo tých pripomienok a chcel som si 

to s ním vydiskutovať v tom mojom VZN. Som človek, ktorý sa každému pozrie do očí, ja 
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poviem svoj názor a tak isto som chcel urobiť a v prípade pána Čavoja, ktorý pripomienkoval 

moje VZN. Takto by som to uzavrel. 

 

Pani primátorka: čo sa týka pripomienok, tie sa zverejnili, aj tie, ktoré boli dané tie 

odpovede. Chcem Vás ešte poprosiť, ak bude niekto predkladať materiál ako pán poslanec 

Dreisig, stiahnite materiál na začiatku rokovania mestského zastupiteľstva z programu, lebo, 

keď už rokuje mestské zastupiteľstvo, nemalo by to byť v programe, ak sa môžeme takto 

dohodnúť. Takže, ak súhlasíte o návrhu uznesenia, pretože ho predkladateľ stiahol, nebudeme 

hlasovať. Dobre. 

 

 

17.Návrh č. 2: Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. ..../2019, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár Predkladateľ: 

JUDr. Garajová  

 

Pani primátorka: je to návrh č. 2 toho istého všeobecne záväzného nariadenia. Toto VZN 

bolo predložené predovšetkým preto, že vznikla potreba navýšenia finančných prostriedkov 

pre dieťa súkromného centra ŠPP a žiaka ZŠ Školská v ŠKD. K predkladanému VZN boli 

v stanovenej lehote doručené, vyhodnotené a zapracované pripomienky pána poslanca Borisa 

Dreisiga, a ktoré bolo už so zapracovanými pripomienkami zverejnené na oficiálnej  

internetovej stránke mesta Poltár. Predkladateľkou tohto návrhu VZN je zástupkyňa 

primátorky JUDr. Garajová.  

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: ja som síce predkladateľka, ale chcela by som 

povedať, že to bola viac menej kolektívna práca. Dospeli sme k nejakému konsenzu, dali sme 

taký prienik návrhu pána poslanca Dreisiga a našich myšlienok a dúfam, že dospejeme 

k nejakému riešeniu s ktorým budeme asi všetci spokojní, a hlavne tie zariadenia dostanú tie 

finančné prostriedky, ktoré im patria. 

 

Pani primátorka: keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej 

komisie, aby predniesol návrh na uznesenie. 

  

UZNESENIE  č. 206/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

 

Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 6/2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 

prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia, zriadených na území mesta Poltár  p. viceprimátorky JUDr. Bronislavy Garajovej 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania  

1 neprítomný: Mário Kurák 
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18. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 60 – 75  

 

Pani primátorka: ďalším bodom rokovania mestského zastupiteľstva sú rozpočtové 

opatrenia, je ich dvadsať a budeme ich schvaľovať postupne. Rozpočtové opatrenia 

prerokovala ekonomická komisia a mestská rada. Ekonomická komisia odporučila schváliť 

rozpočtové opatrenia 61 - 70 a 73, 74 a neodporučila schváliť rozpočtové opatrenie 71 a 72. 

MsR odporučila schváliť všetky rozpočtové opatrenia. Chcem Vám povedať, že v niektorých 

rozpočtových opatreniach nastali zmeny, ktoré sa týkali predovšetkým funkčnej klasifikácie, 

presunu finančných prostriedkov. Ja Vás vždy v každom rozpočtovom opatrení na to 

upozorním, aby ste vedeli o čo išlo. Dali sme to do rozpočtových opatrení na základe 

odporúčania hlavného kontrolóra. 
 

Rozpočtové opatrenie č. 60 
 

Pani primátorka: uvedené rozpočtové opatrenie nadväzuje na schválenie spoluúčasti 

financovania projektu ZŠ Školská 3, o ktorom sme hovorili v bode 5 rokovania dnešného 

MsZ. Ide o sumu 6 547,66 €. V uvedenom rozpočtovom opatrení je zmena, detailnejšie je 

rozčlenená ekonomická klasifikácia na 610 - mzdy a 620 - fondy. Uvedené RO MsZ 

schvaľuje. Predtým tam bola ekonomická klasifikácia 600, takže sa táto suma rozdelila na dve 

časti. 
 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 
 

 

UZNESENIE  č. 207/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  
SCHVAĽUJE  ZMENU  ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 60 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a 

viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
 

 

V príjmovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 110                                                                                      Suma  
- Dane z príjmov                                                                                                6.547,66 €  

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

Funkčná klasifikácia 09.1.2.1 ZŠ Školská  

Ekon. klasifikácia  

                                                                                                                          Suma  
- 610 mzdy                                                                                                        4.851,92 €   

- 620 fondy                                                                                                        1.695,74 €                 

 

 
Hlasovanie:  

 12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 
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1 neprítomný: Mário Kurák 

 

 

Rozpočtové opatrenie č. 61 

 

Pani primátorka: v uvedenom rozpočtovom opatrení sa do rozpočtu zapájajú finančné 

prostriedky na projekt „Skvalitňovanie školskej úspešnosti žiakov so ŠVVP“. Ide o sumu 

46 527,- €. Ide o transfér. V uvedenom rozpočtovom opatrení je zmene, pretože bola 

detailnejšie rozčlenená ekonomická klasifikácia na 610 - mzdy a 620 -  fondy. Pôvodne to 

bola ekonomická klasifikácia 600, kde suma 46 527,- € je rozdelená na dve časti.   

 
 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 208/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE  ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č.  

61 

 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a 

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č.  

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu: 

FK  09.2.1.1 – ZŠ Školská                                               EK                               Suma v €               - 

dotácia ZŠ Školská                                                     312                              46.527,00  

Vo výdavkovej  časti rozpočtu: 

FK  09.2.1.1 – ZŠ Školská                                                   EK                               Suma v €               

- mzdy                                                                          610                               34.920,00  

- fondy                                                                         620                               11.607,00 

 
Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 

Rozpočtové opatrenie č. 62 

Pani primátorka: v tomto rozpočtovom opatrení nebola žiadna zmena. Táto zmena rozpočtu 

súvisí s refundáciou DHZO, konkrétne refundácia nákladov zásahovej činnosti v objeme 

98,46 €. Uvedené rozpočtové opatrenie, vzhľadom k tomu, že ide o transfér, berie MsZ na 

vedomie. 
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Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 
 

UZNESENIE  č. 209/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  
BERIE NA VEDOMIE  ZMENU  ROZPOČTU   ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  

č. 62 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe 

zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

  

 
 V príjmovej časti rozpočtu:  

                                                                                EK                                                  Suma  
- priznaná náhrada nákladov za PHM                    312                                                   98,46 €  

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 03.2.0 DHZO                                                  EK                                                   Suma  
- všeobecný materiál                                              634                                                   98,46 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 

 

Rozpočtové opatrenie č. 63 

Pani primátorka: v rámci uvedeného rozpočtového opatrenia je potrebný presun finančných 

prostriedkov na stredisku Spoločný obecný úrad Poltár,  z položky 633 - všeobecný materiál 

na položky 632 - energie a prepravné v celkovej sume 300,- €. Uvedené rozpočtové opatrenie 

MsZ schvaľuje. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 
 

UZNESENIE  č. 210/2019  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 63 

 

      V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 



38 
 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 04.4.3 Spoločný obecný úrad                 

                                                                        EK                                        Suma v  €  
-  všeobecný materiál                                       633                                               300,00  

-  energie, voda a komunikácie                       632                                              200,00  

-  prepravné                                                      634                                                100,00  

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 

Rozpočtové  opatrenie č. 64 

Pani primátorka: na stredisku Terénna sociálna práca bol ukončený projekt a nevyčerpané 

finančné prostriedky presúvame na prevádzku polikliniky na vykrytie výdavkov za energie 

v sume 1 739,97 €. V tomto rozpočtovom opatrení nastala zmena v ekonomickej klasifikácii. 

Ide o sumu 6 547,66 €. V uvedenom rozpočtovom opatrení bola upresnená ekonomická 

klasifikácia zo 600 - bežné výdavky na 632 - energie, vody a komunikácie. Uvedené 

rozpočtové opatrenie MsZ schvaľuje. Nevychádza nám financovanie polikliniky, čo sa týka 

energií. 

 

UZNESENIE  č. 211/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 64 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

  

V výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 10.7.0 – Terénna sociálna práca                              EK                           Suma  
- bežné výdavky                                                                600                       - 1.739,97 €  

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 01.1.1 – Prevádzka Polikliniky                                EK                           Suma  
- energia, voda a komunikácie                                          632                          1.739,97 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 
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Rozpočtové opatrenie č. 65 

Pani primátorka: uvedené rozpočtové opatrenie súvisí s komunitným centrom. Z dôvodu 

pokračovania projektu je potrebné navýšiť príjem a výdaj na uvedenom stredisku. Uvedené 

rozpočtové opatrenie berie MsZ na vedomie. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 
 

UZNESENIE  č. 212/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
BERIE NA VEDOMIE ZMENU ROZPOČTU   ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 65 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe 

zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu:  

FK 10.7.0 – Komunitné centrum                                      EK                                     Suma  
- dotácia na komunitné centrum                                          312                                   6.127,20 €  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 10.7.0 – Komunitné centrum                                    EK                                      Suma  
- bežné výdavky                                                                 600                                    6.127,20 €  

 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

            Zdenko Račko 

 

 

Rozpočtové opatrenie č. 66 

Pani primátorka: navrhovaná zmena rozpočtu súvisí s použitím financií na nákup 

kontajnerov na komunálny a triedený odpad. Tieto kontajnery v súčasnej dobe nemáme. Ide 

o sumu 4 000,- €. V uvedenom rozpočtovom opatrení bola upresnená položka funkčnej 

klasifikácie z Vývoz a uloženie odpadu na Zber a vývoz odpadu v súlade so schváleným 

rozpočtom. Uvedené rozpočtové opatrenie MsZ schvaľuje. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

na uznesenie. 
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UZNESENIE  č. 213/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM OPATRENÍM  č. 66 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov  

  

V príjmovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 110                                                                                       Suma  
- Dane z príjmov                                                                                                 4.000,00 €  

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

Funkčná klasifikácia 05.1.0 – Zber a vývoz odpadu                                     Suma  

Ekon. klasifikácia 600 
-  Všeobecný materiál                                                                                         4.000,00 €  

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 

Rozpočtové opatrenie č. 67 

Pani primátorka: predkladanou zmenou rozpočtu v sume 3 200,- € plánujeme dokúpiť kryty 

verejného osvetlenia, ktoré potrebujeme v meste vymeniť z dôvodu ich poškodenia. Časť 

krytov sme už nakúpili, ale stále je to málo. Potrebujeme viac finančných prostriedkov, aby 

sme mohli vymeniť všetky kryty v meste. Uvedené rozpočtové opatrenie MsZ schvaľuje. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca 

Gavalca, aby predniesol návrh na uznesenie. 
 

UZNESENIE  č. 214/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 67 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 110                                                                                              Suma  
- Dane z príjmov                                                                                                      3.200,00 €  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 01.1.1 Samospráva                                       EK                                       Suma v €  
- všeobecný materiál                                            633                                         3.200,00  
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Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

             Bc. Ján Skýpala 

 
Rozpočtové opatrenie č. 68 

Pani primátorka: v rámci uvedeného rozpočtového opatrenia sa znižujú schválené výdavky 

kapitálového rozpočtu vo výške 6 900,- € a zapájajú sa do participatívneho rozpočtu. 

Participatívny rozpočet bol plánovaný na bežné výdavky a kapitálovým výdavkom sa stala 

modernizácia parku, náučný chodník a altánok v mestskej časti Zelené. Uvedené rozpočtové 

opatrenie MsZ schvaľuje. Chcem Vám povedať toľko, že sme mali participatívny  rozpočet na 

bežných výdavkoch. Veľmi často sa nám stáva, že niečo financujeme z bežných výdavkov 

a potom sa z toho stane kapitálovým výdavkom. Aj na budúci rok budeme musieť naplánovať 

participatívny rozpočet tak, že budeme mať časť financovania z bežných výdavkov a časť 

z kapitálových výdavkov. Musím preklasifikovať finančné prostriedky, ktoré sme mali na 

kapitálové výdavky. Dúfam, že som to ozrejmila MsZ. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca 

Gavalca, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE  č. 215/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 68 

 

 

      V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK                                                                              EK                              Suma v €  
06.2.0 – rozvoj obcí                                                    717                             - 6.900,00  

06.6.0 – Participatívny rozpočet                                717                                6.900,00  

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 
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Rozpočtové opatrenie č. 69 

Pani primátorka: uvedenou zmenou rozpočtu sa suma 6 900,- € z participatívneho rozpočtu 

presúva na pokrytie výdavkov na energie a všeobecný materiál. Toto rozpočtové opatrenie 

MsZ schvaľuje. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 216/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 69 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

 

V výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 06.6.0 –Participatívny rozpočet                    EK                                  Suma  
- bežné výdavky                                                      600                                 6.900,00 €  

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 01.1.1 – Samospráva                                     EK                                  Suma  
- energie, voda a komunikácie                               632                              3.900,00 €  

- všeobecný materiál                                              633                              3.000,00 €  

SPOLU                                                                                                     6.900,00 €   

 

Hlasovanie:  

12 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Mário Kurák 

Rozpočtové opatrenie č. 70 

Pani primátorka: touto zmenou rozpočtu sa mení rozpis kapitálových výdavkov, pričom sa 

znižujú kapitálové výdavky mosta Zelené v sume 13 866,37 € a tieto sa zapájajú do 

kapitálového rozpočtu na nákup vianočných ozdôb, modernizáciu parku pri mestskom úrade 

a nákup umeleckých diel a zbierok. V uvedenom rozpočtovom opatrení bola upravená 

nesprávne uvedená celková suma v zdôvodnení RO zo 14 867,97 € na 13 866,37 €. Uvedené 

rozpočtové opatrenie MsZ schvaľuje. 

 

Pán poslanec Dreisig: určite mesto má nejaké vianočné výzdoby, ja som tu vlani ešte nesedel, 

ale niečo sa mi dostalo, že aj vlani sa nejaká suma investovala do vianočnej výzdoby. Také 

sumy sú, že či to až tak mesto veľmi  potrebuje, nehovorím, že aby sme boli bez výzdoby. Je 

toto adekvátne, toľko peňazí použiť na výzdobu, ktorá sa použije na pár dní v roku. K tým 

umeleckým dielam, dnes som započul, že anjel bol zadarmo a tu sa píše o nejakej sume 

6 711,54 €, nákup umelecký diel a píše sa tam anjel. K tomu by som chcel nejaké vysvetlenie. 
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Pani primátorka: čo sa týka vianočných ozdôb, my sme už rozpočtovým opatrením schválili 

vianočné ozdoby v objeme 10 000,- €, ale schválili sme ich ako bežné výdavky.  Tieto musia 

byť preklasifikované na kapitálové výdavky. Čo sa týka nákupu umeleckých diel a zbierok, 

čokoľvek dostaneme do mesta ako dar, my to musíme preklasifikovať ako finančnú hodnotu, 

ako umelecké dielo. Z tohto dôvodu sa to musí prejaviť v rozpočte. Anjel bol darom od 

predsedu BBSK, ale musí sa nám zobraziť v našom rozpočte. Umelecké dielo je kapitálovým 

výdavkom, jeho hodnota sa neodpisuje, preto sa pretavuje do rozpočtu, ako kapitálový 

výdavok. Je tam ešte sklenený mestský erb. K tomu na vysvetlenie. Keď sme organizovali 

Dni mesta, oslovovala som všetkých sklárov, ktorí sú na území mesta – Trčanovcov, aj pána 

Riečicu a poprosila som ich, či by sa dali na to, aby tento erb pre našich občanov, pre naše 

mesto urobili zadarmo. Našla som kolektív ľudí, ktorí to chceli pre nás vyrobiť. Problém bol 

v tom, že takúto zákazku vzhľadom na ich technických možnostiach vyrobiť nemohli. Na 

základe toho sa mi ponúkol pán Riečica a daroval mi 200 ks džbánov zdarma, ako dar pre 

mesto Poltár, pretože on nemá technické vybavenie na výrobu diela. Trčanovci venovali 

mestu Poltár sklo, ktoré dali na výstavu. Na samotný erb bola zbierka, kde sa občania mesta 

ešte vyzbierali, čiže sumou 970,- € prispeli na tento sklenený erb, preto, aby sme tu mohli 

mať pamiatku na sklárov, lebo reálne okrem toho skla, ktoré sme dostali v podobe džbánov 

a v podobe venovaného skla od pán Trčana, nič iné nemáme. V súčasnosti budeme evidovať 

na základe tohto rozpočtového opatrenia dve umelecké diela, je to sklenený mestský erb 

a anjel, ktorý sa nachádza v parku. 

 

Pán poslanec Dreisig: pri položke, nákup vianočných ozdôb sa znovu píše o nejakom 

anjelovi. 

 

Pani primátorka: to je názov vianočnej ozdoby. Je anjel vianočná ozdoba a nie je to anjel – 

socha. 

 

Pán poslanec Dreisig: je tu anjel, brána. 

 

Pani primátorka: Pán poslanec, to je vianočná ozdoba. A anjel a erb mesta, je tá socha, ktorá 

sa nachádza v parku a erb mesta sa nachádza na medziposchodí v budove mestského úradu. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: vieme, že aj stromček bol vlani, taký aký bol, dá sa to aj krajšie, 

ale musia byť ozdoby. Ja by som bol za to, aby sme niečo solídne kúpili, lebo máme jeden 

vstup od Zeleného do mesta, od Kokavy a od Rimavskej Soboty. Vieme, že nejaké ozdoby sa 

aj poškodili, niektoré boli nové, niektoré nesvietili. Keď to schválime bude pokoj na tri roky, 

možno na päť rokov. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: občan tohto mesta mi hovoril celé štyri roky, kým som bola 

poslankyňou, že kedy aj my na sídlisku budeme mať nejakú výzdobu. Ja dúfam, a pani 

primátorka mi tiež sľúbila, že tohto roku budeme mať na sídlisku, kde bol niekedy vianočný 

stromček,  svetelnú vianočnú výzdobu. Keďže tie vianočné výzdoby nemáme, také väčšie, 

alebo v takom stave, aby mohli byť viacej viditeľnejšie. A taká výzdoba by sa mohla nakúpiť 

a mohla by byť aj na sídlisku. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: chcem sa opýtať za modernizáciu parku. Jedná sa o tento park? 
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Pani primátorka: áno. Je to kapitálový výdavok. Pracovníčky z ekonomického boli na 

školení, takže, ak to chceme robiť tak, ako sa to robiť má, tak výdavky z participatívneho 

rozpočtu sa preklasifikujú na kapitálové výdavky a zostávajú v majetku mesta, aby to bolo 

ekonomicky správne. 

 

Pán poslanec Račko: chcem sa opýtať, že skadiaľ sme zobrali tú sumu 6 711,54 € za anjela 

a erb, keď dar BBSK bol 1 500,- €, ktorý bol použitý ako honorár pre toho zhotoviteľa anjela. 

 

Pani primátorka: môžem to ešte raz zopakovať. My sme mu to dali ako honorár, ale on nám 

za to dodal anjela. 

 

Pán poslanec Račko: ja viem, ale odkiaľ je tá suma 6 711,54 €? 

 

Pani primátorka: ešte je tam sklenený erb na medziposchodí. 

 

Pán poslanec Račko: čiže anjel je  1500,- € a zvyšok je ten erb? 

 

Pani primátorka: anjel má podstavec, ktorý sme museli zabezpečiť, teda tú skalu, ktorá je 

pod ním. Mali sme podmienku od zhotoviteľa, aby sme zabezpečili podstavec pod anjela, 

ktorý sa nachádza v parku a potom je tu ešte sklenený erb, ktorý sa skladá z dvoch častí, 

z podstavca, ktorý vyrábal niekto iný a zo samotného skleneného erbu, spolu je to umelecké 

dielo. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 217/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 70 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky a c) 

povolené prekročenie a viazanie výdavkov ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z.  

 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

znení neskorších predpisov  

  

Vo výdavkovej časti rozpočtu:         

FK                                                                       EK                                                Suma v €  
06.2.0 – rozvoj obcí                                            717                                               - 13.866,37  

01.1.1 – Nákup vianočných ozdôb                     713                                                   5.936,81  

06.6.0 – Modernizácia parku pri Msú                717                                                   1.218,02  

08.6.0 – Nákup umeleckých diel a zbierok        719                                                   6.711,54  
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Hlasovanie:  

9 za                                            1 - proti                                      2 - zdržal sa hlasovania 

     Boris Dreisig                           Pavel Gavalec 

                     Zdenko Račko 

1 neprítomný: Mário Kurák 

 

 

Rozpočtové  opatrenie č. 71 

 

Pani primátorka: uvedenou zmenou rozpočtu sa zo strediska opatrovateľky navrhuje presun 

2 000,- €, ktoré navrhujeme použiť na úpravu priemyselného parku. V rozpočtovom opatrení 

bola opravená suma vo výdavkovej časti rozpočtu funkčná klasifikácia 01.1.1 Samospráva 

ekonomická klasifikácia - 637 na 2 000,- €. Uvedené rozpočtové opatrenie MsZ schvaľuje. 

K uvedenému rozpočtovému opatreniu sme pripravili krátku PPP pre poslancov MsZ. 

Ekonomická komisia neodporučila schváliť toto rozpočtové opatrenie. Plánujeme dať do 

poriadku priemyselný park. Formou prezentácie bude vidieť, v akom je v súčasnosti stave. 

Máme tam vyskládkovaný stavebný materiál. Na kopách materiálu máme náletové dreviny, 

už tam rastú stromy. Mala som rokovanie so zástupcom Sária, ktorý videl priemyselný park 

a samotné Sário nám odporučilo, že ak vôbec chceme hovoriť o nejakom investorovi 

v priemyselnom parku, máme si vyčistiť priestor, aby to bola rovina, aby tam neboli kopy 

odpadu, predovšetkým stavebného. Vzhľadom k tomu, že som sa tam bola pozrieť a videli 

sme v akom je to stave, som veľmi rada, že pán Ing. Matej Kudlák pripravil túto prezentáciu, 

aby ste videli, o čo nám ide. Celková suma určená na to, aby sme odpad, ktorého je tam 

mnoho, vyviezli a uskladnili na skládku je viac ako  50 000,- €. Čiže suma 2 000,- € je iba na 

to, aby sme urobili základné úpravy. Sú to náletové dreviny, ktoré tam rastú celé roky, 

myslím, že od roku 2004. Tieto finančné prostriedky 2 000,- € sú zlomkom toho, čo by sme 

potrebovali na úpravu priemyselného parku. Ten, kto bol v priemyselnom parku vie, v akom 

stave je teraz, a vie, že sa nedával do poriadku desaťročia. Ak chceme investora zavolať, tak 

to musíme dať do poriadku. Ešte sme dostali odporúčania k tomu, aby sme doviedli 

inžinierske siete k priemyselnému parku, ktoré tam tiež nemáme. Poverila som úpravou 

priemyselného parku  Mestský podnik služieb, aby tam začal robiť poriadok, ale možno mi dá 

pani riaditeľka za pravdu, že s technikou, ktorú v súčasnosti majú k dispozícii, to do poriadku 

nevedia dať. Nemajú také mechanizmy, aby priemyselný park dokázali dať do poriadku. 

Ďakujem za spracovanie prezentácie pánovi Ing. Kudlákovi. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: čo sa týka stanoviska,  došlo tu k môjmu pochybeniu, lebo som to 

zle odprezentoval  a trošku som aj pozabudol. Keby to nebolo z mojej strany zle 

odprezentované na komisii, tak si myslím, že by to bolo prešlo. Ospravedlňujem sa. 

 

JUDr. Garajová: chcela by som povedať niečo k tým možným investorom. Ako nás 

upozornil zástupca Sárii. Oni nás ponúkajú potencionálnym investorom. My, keď chceme 

súťažiť s inými mestami, musíme priestor trošička skultúrniť, nakoľko mali na nás 

požiadavky na inžinierske siete, vyrovnať plochu, vyčistiť. Dokonca nás upozorňoval, že 

v zadnej časti je 11 % prevýšenie terénu a navrhoval nám, či to nechceme zrovnať. To, že to 

vyčistíme, odpad odvezieme, vypílime dreviny, to je to najmenšie, čo môžeme urobiť, aby 

sme sa vôbec do nejakej ponuky dostali. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: často tam chodím, je tam materiálu za 50 alebo aj 100 nákladných 

áut. Otázka je. Kam s tým? 
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Pani primátorka: najprv to musíme vyčistiť od drevín. Keby sme mali vyviesť kopy odpadu 

k Vám na skládku pán poslanec Račko, tak koľko zaplatíme? Aj 50 000,- €, tu to je vyčíslené. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: teraz sa bavíme o sume 2 000,- €. 

 

Pán poslanec Račko: to prevýšenie je ako naklonené? Nechceme to zaviesť? 

 

Pán poslanec Švingál: ja chcem len povedať, že samé mesto si to tam navozilo, nie ľudia. 

Ľudia možno 10 %. Môžeme tam ísť, sú tam tribúny, kadečo. Dokonca aj teraz vyváža mesto. 

Mesto si samo zničilo park, ktorý bol vyčistený. Tu nehovoríme o roku 1989, ale o roku 2004, 

keď búrali tehelne. 

 

Pán poslanec Dreisig: nechcem sa vyjadrovať k tým peniazom. To je v poriadku, iba to 

prevýšenie toho svahu, ja som tam bol. Materiál, ktorý je tam navezený, je 99 % hrubý 

stavebný materiál ( betón). Ak chceme rozšíriť ten priestor, nevidím v tom nejaký problém 

zahrnúť to prevýšenie, pretože sa to pochová v tej zemi, a nie je to ani chemický materiál, 

ktorý by nejakým spôsobom poškodil životné prostredie. V každom prípade by sme získali 

ďalší priestor a nestálo by nás to veľa peňazí. Treba uvažovať aj nad touto alternatívou. 

 

JUDr. Garajová: vy asi rátate za priemyselný park len ten priestor, kde boli bývalé tehelne. 

Celý priemyselný park má 30 ha. A práve zástupca spoločnosti Sário hovoril o úplne zadnej 

časti parku. To nie je len ten priestor bývalých Ipeľských tehelní, to je ten priestor vzadu, tá 

veľká lúka. 

  

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE  č.  218/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 71 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 10.2.0 – Opatrovateľky                                EK                                     Suma  
- bežné výdavky                                                    610                                   - 2.000,00 €  

 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu:  

FK 01.1.1 – Samospráva                                   EK                                      Suma  
- bežné výdavky                                                   637                                     2.000,00 €  
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Hlasovanie:  

10 za                                             - proti                                       1- zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

              Mgr. Lenka Sojková 

 

 

Rozpočtové opatrenie č. 72 

 

Pani primátorka: v uvedenom rozpočtovom opatrení plánujeme sumu 30 500,- € na nákup 

pohrebného vozidla presunúť novovzniknutej spoločnosti Technické služby Poltár ku dňu 

nasledujúcemu po dni zápisu s.r.o. do obchodného registra. V čase, keď prejednávala toto 

uznesenie ekonomická komisia, mala k tomu výhrady, tak v návrhu uznesenia bol presun 

týchto finančných prostriedkov na Mestský podnik služieb. Bol  tam problém s DPH, určite 

Vám to ozrejmí aj pán predseda komisie Bc. Skýpala, preto MsR, keď sa zaoberala týmto 

rozpočtovým opatrením navrhla pre MsZ toto znenie rozpočtového opatrenia. To znamená 

presun finančných prostriedkov novovzniknutej s.r.o. v deň nasledujúci po jej vzniku. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: my sme dali neodporúčacie stanovisko z toho dôvodu, že pôvodný 

návrh bol taký, že sa vozidlo má kúpiť na Mestský podnik služieb, ktorý  to na podnikateľské 

účely a tým by si uplatnil vratku na DPH. Pri následnom zrušení tejto príspevkovej 

organizácie na konci roka by to vozidlo prechádzalo na mesto a nám z dostupných informácií, 

by sme túto DPH museli vrátiť späť. Pri prechode spoločnosti z mesta na novú s.r.o., by nárok 

na vrátenie DPH už nebol. Takže by sme prišli o 5 000 – 6 000,- €. Potom prišli s týmto 

riešením, že sa to nebude kupovať na Mestský podnik služieb, ale kúpilo by sa priamo na tú 

s.r.o. Ide o to, že sa diskutovalo o tom, prečo sa to teraz kupuje, že máme ešte pohrebné 

vozidlo. Áno, máme vozidlo, ale to vozidlo nie je pohrebné, aj keď sa na to používa. Je to 

nákladné vozidlo typu N1, nie je to špeciálne nákladné auto (pohrebné) a ono by sa nemalo 

používať na to, na čo sa doteraz  používalo. Ide o to, že doteraz sa používalo a odteraz sa už 

nemôže. Ja som to prirovnal k tomu, že 30 rokov nebola pitná voda na Mestskom podniku 

služieb a pred pol rokom prišiel anonymný podnet  na hygienu, prišli a zrazu bol problém. To 

isté sa môže stať s týmto pohrebným vozidlom, príde nejaký kontrolný orgán a môže sa stať, 

že povedia, že nemôžete voziť. Je to jedna z mála podnikateľských činností, ktorá je ako tak 

v pluse. To nie je tak, že kupujeme vozidlo, lebo nevieme čo s peniazmi. Už dnes je pozde, 

lebo to vozidlo, ktoré sa používa, nie je spôsobilé a ani nemôže byť používané na prevoz 

mŕtvych. Tá klíma, ktorá je tam namontovaná je klasická potravinárska klíma. Som 

prekvapený, že to takto fungovalo a môžeme byť radi. Je to jedna z mála ziskových činností, 

ktorú by sme chceli trošku zveľadiť, aby to bolo ešte ziskovejšie, aby sme vedeli vykrývať 

straty, ktoré čakajú túto s.r.o. Môže to potvrdiť aj pani Teichnerová v akom stave je to 

vozidlo, čo sa týka zápisu údajov v TP a nedá sa dodatočne zapísať tá klíma, zisťoval som to 

na mestskom úrade a nedá sa tam riešiť prestavba vozidla. Na druhej stane by to bolo 

neefektívne, lebo to vozidlo má 10 rokov. 

 

Pán poslanec Švingál: nové vozidlo už máme tu. Zatiaľ sa používa to staré, je funkčné. 

Čakáme, kým sa vytvorí s.r.o. a nové vozidlo dáme na čísla a bude slúžiť ľuďom. Je to 

nadmerné vozidlo, ktoré sme doteraz nemali, Zomierajú bohužiaľ aj ľudia, ktorí sú aj väčší aj 

dlhší. A sme asi jediní v okolí, ktorí máme takéto vozidlo. 
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Pani primátorka: ja doplním len to, čo hovoril pán poslanec Skýpala, ohľadom pitnej vody, 

vďaka poslancom MsZ, že schválili rozpočtové opatrenie, už v súčasnosti Mestský podnik 

služieb vodu má. Takže sa po malých krokoch snažíme, aby aj naše organizácie mohli úplne 

bežne a flexibilne fungovať. Tak vyriešme aj pohrebné vozidlo, ktoré urgentne potrebujeme. 

Je to vec, ktorá je potrebná v ťažkých, smutných chvíľach. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE  č. 219/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 72 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

V výdavkovej časti rozpočtu: 

FK 06.2.0 MsPS EK  Suma                                                                                                                                                                   

- nákup špeciálnych automobilov 714                                    - 30.500,00 €                                                                                    

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

FK 06.2.0 Technické služby Poltár  EK   Suma  

- transfery nefinančným subjektom                     723   30.500,00 €  

 

 Týmto rozpočtovým opatrením sa schvaľuje ku dňu nasledujúcemu po dni zápisu obchodnej 

spoločnosti Technické služby Poltár, s.r.o. do obchodného registra, použitie prijatého 

kapitálového transferu z rozpočtu mesta v novozaloženej mestskej spoločnosti Technické 

služby Poltár, s.r.o. so 100 % majetkovou účasťou mesta vo výške 30.500,00 Eur na nákup 

pohrebného vozidla.  

 

Hlasovanie:  

8 za                                             - proti                                     2 - zdržal sa hlasovania 

                 Boris Dreisig 

                 Pavel Gavalec 

3 neprítomní: Mário Kurák 

            Zdenko Račko 

            Mgr. Lenka Sojková 
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Rozpočtové opatrenie č. 73 

Pani primátorka: rozpočtové opatrenie sa týka schváleného všeobecne záväzného 

nariadenia, kde budeme dofinancúvať súkromné centrum špeciálno-pedagogického 

poradenstva. Ide o sumu 5 939,- €. Ide o dofinancovanie do 88 %.  Navýši sa položka dane 

z príjmov a odtiaľ použijeme finančné prostriedky, ktoré posunieme ďalej centru. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 220/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM  č. 73 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu:  

Ekon. klasifikácia 110   

 Suma v € 

- Dane z príjmov                                                                             5 929,00 € 

 

       

 Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.0 Vedľajšie služby poskytované v rámci vzdelávanie nedefin. 

podľa úrovne – Súkromné centrum špeciálno-pedagogického poradenstva 

 

Ekon. klasifikácia                Suma v € 

      - 600 Bežné výdavky                                                                         5 929,00 €   

 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

            Mgr. Lenka Sojková 
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Rozpočtové opatrenie č. 74 

Pani primátorka: je to obdoba predchádzajúceho rozpočtového opatrenia, ktoré je dané na 

schválenie poslancom MsZ. Na základe schválenia návrhu č. 2 VZN , kde o dofinancovanie 

ŠKD ZŠ Školská  sumou 7 290,- €. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 
 

 

UZNESENIE  č. 221/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU  ROZPOČTU ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 74 

 

     V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n.  

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110                              Suma 

- Dane z príjmov                 7 290,00 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0 Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ŠKD Školská) 

Ekon. klasifikácia                                                                                          

 Suma 

610 Mzdy                                                                        5 412,00 €   

620 Odvody                                                                    1 878,00 € 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

            Mgr. Lenka Sojková 

 

Rozpočtové opatrenie č.75 

Pani primátorka: v uvedenom rozpočtovom opatrení ide o dofinancovanie MsPS sumou 

7 276,47 €. Ide o neuhradené faktúry. V rozpočtovom opatrení bola upresnená ekonomická 

klasifikácia jednotlivých druhov výdavkov podľa požiadavky MsPS zo 641 dotácia MsPS na 

položky  632, 633, 634 a 637 podľa schváleného rozpočtu. Je to rozpočtové opatrenie, ktoré 

nadväzuje na bod programu o ktorom sme už rokovali a schválili. 
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Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 
 

UZNESENIE  č. 222/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ZMENU ROZPOČTU  ROZPOČTOVÝM  OPATRENÍM   č. 75 

 

      V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110 Suma 

- Dane z príjmov   7 276,47 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia FK 06.2.0 MsPS 

Ekon. klasifikácia            Suma 

- 632 energia, voda a komunikácie    2 020,00 €   

- 633 materiál                                                                                  672,00 € 

- 634 dopravné                                                                                862,00 € 

- 637 služby                                                                                 3 722,47 €    

 Na základe požiadavky MsPS o navýšenie rozpočtu z dôvodu nedostatočnej výšky 

finančných prostriedkov na úhradu faktúr a uznesenia MsZ o dofinancovaní MsPS je potrebné 

v príjmovej časti rozpočtu zapojiť ďalšie finančné prostriedky z Dane z príjmov a vo 

výdavkovej časti rozpočtu navýšiť dotáciu MsPS o sumu 7 276,47 Eur. 

 

Hlasovanie:  

10 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

 

2 neprítomní: Mário Kurák                       1 nehlasoval: Ing. Miroslav Macove 

            Mgr. Lenka Sojková 

19. Doplnenie plánov činnosti MsR a MsZ 

Pani primátorka: Naposledy som sľúbila, že rozpočet budeme schvaľovať na novembrovom 

zasadnutí MsZ, ale vzhľadom k tomu, že sme potrebovali schváliť VZN o dani 
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a o poplatkoch, ktoré budú podkladom pre rozpočet, preto navrhujem, aby nasledujúce 

zasadnutie MsZ a MsR sa uskutočnilo v mesiaci december. MsR by sa uskutočnila dňa 

11.12.2019 a  MsZ dňa 19.12.2019. Na tomto MsZ budeme schvaľovať rozpočet na rok 2020 

s tým, že ešte predtým, ako bude schvaľovaný prejde ekonomickou komisiou. 

 

Pán poslanec Gavalec: všetky zastupiteľstvá doteraz museli prebehnúť do 16. decembra. Je to 

v poriadku,  keď to bude 19.decembra? 

 

Pani primátorka: prečo by to nemalo byť v poriadku? 

 

Pán poslanec Gavalec: lebo musí byť 15 dní zverejnené do 1.1. 

 

Pani primátorka: rozpočet by mal byť schválený do konca decembra, čiže myslím, že to 

bude úplne v poriadku. Rozpočet bude visieť 15 dní pred tým, aby bol platný. To nie je VZN. 

 

Pán poslanec Dreisig: k tomu dátumu 19.12.2019 by som chcel iba toľko povedať, že niektorí 

ľudia riešia už veci okolo Vianoc a tak isto prázdniny s deťmi. Ja som sa pozeral do kalendára 

a 12.12.2019 je štvrtok, neviem ako sa všetko tu na meste podarí  časovo stihnúť , ale 

predpokladám, že by sme boli ešte všetci v takom pracovnom nasadení aj čo sa týka toho 

voľna s rodinami, aby sme teda boli všetci prítomní, lebo je to dosť dôležitá vec  - rozpočet. 

Bolo by fajn, aby to bolo 12.12.2019 ( štvrtok). 

 

Pani primátorka: my sme navrhli termín, ktorý schválilo MsZ, a to predposledný štvrtok 

v mesiaci. Máš pravdu pán poslanec, že budú finišovať vianočné prípravy, ale chcem 

podotknúť, že musí ešte 15 dní pred tým visieť rozpočet na internetovej stránke a samozrejme 

aj na vývesnej tabuli a má ho ešte prerokovať ekonomická komisia. Na základe toho, keď by 

sme neschvaľovali VZN, keby sa nenavyšovali smeti, tak máme rozpočet pripravený na toto 

MsZ. Chcem teda, aby ste to takto brali, že nie je to vinou mesta, ale potrebujeme zapracovať 

príjmy a výdavky do rozpočtu. 

 

Pán poslanec Dreisig: ako si spomenula, že by sa bol  rozpočet riešil už teraz, to znamená, že  

je už pripravený na 99 % a doplniť tieto veci, by už nemalo byť nejako zdĺhavé. 

 

Pani primátorka: musel byť hotový už 27.10.2019 a už aj prerokovaný v komisiách. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE  č. 223/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

doplnenie plánov Mestskej rady a Mestského zastupiteľstva v Poltári na rok 2019 

 o nasledovné termíny: 

- zasadnutie mestskej rady dňa 11.12.2019 
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- zasadnutie mestského zastupiteľstva dňa 19.12.2019 

Hlasovanie:  

11 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

2 neprítomní: Mário Kurák 

            Mgr. Lenka Sojková 

 

20. Žiadosť Obvodnej organizácie Slovenského rybárskeho zväzu – Poltár o    finančný 

príspevok 

Pani primátorka: predseda Obvodnej organizácie SRZ v Poltári nám doručil žiadosť 

o finančný príspevok vo výške 80 % vybratých poplatkov za rybárske lístky do pokladne 

mesta. Príjem mesta za rybárske lístky činí 759,-  €. Príspevok pre uvedenú organizáciu nebol 

v roku 2019 rozpočtovaný. Výšku finančného príspevku nechávame na zvážení mestského 

zastupiteľstva. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: aj pominulé roky sa to schvaľovalo vo výške 80 % , ale na 

ekonomickej komisii sme sa o tom rozprávali, ale aby to bolo aj podmienené, že tie  finančné 

prostriedky použijú na podporu  mladých rybárov, nakoľko sa zúčastňujú nejakých súťaží, 

prípadne na ocenenia . Ak by to bolo možné podmieniť, nakoľko to nie je dotácia. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ja by som chcel upozorniť, že by mali fungovať klasicky cez 

dotáciu, s tým , že by boli stanovené podmienky. Tu si treba uvedomiť to, že vy im to 

schválite teraz, ale oni to môžu použiť len do konca roka. Oni majú mesiac a týždeň na to, aby 

to zúčtovali, a druhá vec je tá, že načo to chcú použiť, reálne bolo minulý rok použité na 

nákup 7 búnd, jedna maskovacia bunda, 2 svetre a 1 nohavice, ale pre koho to bolo kúpené, 

resp. určené,  z toho sme sa nedozvedeli. Jedna vec je tá, že oni by mali ísť cez dotáciu, 

nerozumiem, prečo si to nedali, keď vedeli, že taká možnosť je a druhá vec je tá, že oni to 

môžu použiť len do konca roka. 

  

Bc. Skýpala: takže oni neboli ničím limitovaní. 

Pán poslanec Dreisig: určite tí rybári niečo urobia aj pre mesto, aj keď tú formu nezvolili 

úplne tú najšťastnejšiu, ale nič by som  nemal  proti tomu, aby sa podporili. 

 

Bc. Skýpala: nejde o to, že im nedáme. Ide o tú formu. 

 

Pán poslanec Dreisig: na budúci rok ich upozorniť na možnosť, aby si požiadali o dotáciu. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ide o to, že v roku 2020 nedostanú nič, pokiaľ nepôjdu cez 

pani primátorku, lebo žiadosti sa zase budú dávať až na rok 2021. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: takže nechajme to tak, ako to bolo zaužívané. Tie peniaze sa 

posunú vo výške 80 %, len sa to musí minúť do konca roka. 

 

 Pán  poslanec Ing. Žilák: môžeme tam zakomponovať aj to, čo si ty povedal. 
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Pani primátorka: ak chcete zaviazať k niečomu musíte to dať do uznesenia. Ak nechcete, tak 

je potom návrh uznesenia, kde sa majú určiť percentá. 

 

Pán poslanec Račko: teraz im to dajme, keď to majú minúť do konca roka a v budúcom roku 

do marca, apríla alebo mája, kedy im začína rybárska sezóna, takže oni to dovtedy 90 % určite 

uhradia. 

 

Vedúca ekonomického oddelenia Ing. Gombalová: ešte 11.11.2019 si ešte niekto kupoval 

rybársky lístok, ale do augusta väčšina si zakúpi lístky. 

 

Pán poslanec Račko: takže treba im to dať do určitého termínu, napr. do konca júna, možnosť  

zakúpiť si rybárske lístky, a do konca roka by to mali minúť. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: schváľme im teraz percentá. 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE  č. 225/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

finančný príspevok pre Obvodnú organizáciu Slovenského rybárskeho zväzu vo výške 80 % z 

tržieb za rybárske lístky, t.j. 607,20  Eur. 

 

 

Hlasovanie:  

9 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

4 neprítomní: Boris Dreisig 

            Mário Kurák 

            Mgr. Lenka Sojková 

            Bc. Martina Tóčiková 

 

 

 

21. Cyklotrasa – Poltár 

 

Pani primátorka: Do rokovania MsZ bol doplnený ešte jeden bod . Tým je bod č. 21 a týka 

sa projektu mesta na cyklotrasu. K tomuto projektu je potrebné schváliť 5 % 

spolufinancovanie, nie ešte z rozpočtu, ale že máme záujem o tento projekt. Poprosím 

predkladateľa materiálu pána prednostu, aby nás oboznámil s projektovým zámerom. 

 

Pán prednosta Ing. Šikula: v letnom období sa objavil na mestskom úrade projekt VÚC na 

cyklotrasu, ktorá ide z Rimavskej Soboty až k nášmu kúpalisku. Možno z titulu, aby si 

urýchlili ten projekt, tak tento projekt bol skrátený a končí pri železničných rampách na Ul. 

továrenskej. Keďže sa v krátkom čase zjavila výzva z Ministerstva dopravy a výstavby SR na 

podporu cyklotrás. Rozhodli do tejto výzvy prihlásiť, lebo si myslíme, že tá cyklotrasa na to 

kúpalisko má význam. Aj z hľadiska toho, že sa niekto vyberie s rodinou na výlet na bicykli 

aj z Rimavskej Soboty s cieľom sa u nás okúpať.  Určite sa jedná o produkt, ktorý z hľadiska 
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cestovného ruchu  by nás potiahol. Cyklotrasa by mala pokračovať od rámp železničného 

priecestia, popred bývalé sklárne, až ku kúpalisku. Žiadame Vás o schválenie 5 % 

spolufinancovanie, čiže celková výška projektu vypočítaná projektantom Ing. Kubaliakom, 

ktorý spracoval štúdiu a projekt pre ohlášku je vo výške 213 000,-€, s tým, že požadujeme 

dotáciu 203 000,- €. 10 000,- € je povinné 5 % spolufinancovanie. Projekt sme už podali, boli 

sme dožiadaní o to, aby sme doložili Váš súhlas, že tento projekt bude spolufinancovaný. 

 

Pán poslanec Dreisig: chcem sa opýtať, či je to ten pôvodný projekt, ktorý tu omieľame už 

niekoľko rokov a rieši to bývalú železnicu? 

 

JUDr. Garajová: nie, to nie je tá cyklotrasa do Rimavskej Soboty. Jedná sa o cyklotrasu v 

našom meste. 

 

Pán poslanec Dreisig: to je len od železničného priecestia až po kúpalisko. 

 

Pán prednosta Ing. Šikula: v princípe máte pravdu, lebo ten projekt VÚC je v trase bývalej 

železnice a ten sa ťahá od Rimavskej Soboty až k nám, a ten kus potrebujeme dorobiť. 

 

Pani primátorka: hlási sa občan pán Dudáš. Poprosím MsZ, aby k tomuto bodu hlasovalo, či 

môže vystúpiť občan. 

 

Hlasovanie: 

 

10 za                                            - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

3 neprítomní:  Mário Kurák 

            Mgr. Lenka Sojková 

            Bc. Martina Tóčiková 

 

Občan pán Dudáš: o tomto projekte počujem teraz prvý krát. Bohužiaľ, keby som to počul 

skorej, tak by som zasiahol, ale ste ma normálne prekvapili, pani primátorka. Keď už robíte 

s tým projektom od bývalých Ipeľských tehelní, tak prečo ho už nepotiahnete aspoň 

k Tureckému mostu? Prečo to nie je celé, veď ste mohli vyriešiť celý ten problém, čo sa 

Zeleňanci koľké roky trápia s tým chodníkom. Ak sa to dá zmeniť, tak to ešte zmeňte.  

 

Pán poslanec Švingál: chodník je chodník, a cyklotrasa je cyklotrasa, bohužiaľ projekt je na 

cyklotrasu. 

 

Občan pán Dudáš: 200 000,- € sa zasa vyhodí za niečo, z čoho my nič nemáme. Tak prečo 

nás stále diskriminujete Zeleňancov už desiatky rokov. Je nejaká príležitosť potiahnúť 

cyklochodník, tak potiahnete, a netrápte sa, či tam bude nejaký peší chodník, alebo Zeleňanci 

na bicykloch. Tak to zmeňte, ak sa to ešte dá, doplňte ten projekt. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: určite by s nás nebol nikto proti, len by bolo dobré vedieť, kedy 

vyšla tá výzva, aký čas bol na prípravu toho projektu. Určite tie technické riešenia po to 

kúpalisko je to taký laický pohľad, že je to jednoduché, lebo nič také tam nie je. Neviem si to 

predstaviť technicky od kúpaliska a kde sú už súkromné pozemky tou ľavou stranou, že kde 

by sa to dalo. Tam sú tie pozemky hneď pri ceste. Priznám sa, že som nevedel, že sa dáva 
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tento projekt. Aj časové horizonty na podanie žiadostí pri takýchto výzvach nebývajú nejaké 

dlhé, že by bol čas pripraviť a hlavne vysporiadať tie pozemky. Keďže sú tam súkromné 

pozemky, zväčša tam býva problém s ich vysporiadaním, musí sa doložiť nejaké súhlasné 

stanovisko toho súkromníka a atď. To je asi najkritickejšia časť. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: bolo by to možné ešte zmeniť? Aby občan dostal odpoveď. 

Darmo my tu chceme odpovedať, keď nevieme či sa to vôbec dá zmeniť. 

 

Pán prednosta Ing. Šikula: tento projekt  bol vyhlásený len nedávno. Takže sme my, pre 

krátkosť času dali spracovať projektovú dokumentáciu, ktorá neexistovala. Tá sa spracovávala 

asi týždeň aj s kompletným rozpočtom. Pán Kubaliak nám to vypracoval. My sme tú 

objednávku dali len po kúpalisko, a ja Vám povie, že prečo. Informácia od pána Cifraniča, 

ktorý tu bol, bola taká, že projekt chodníka až po Zelené sa dávno v meste riešil, ale stroskotal 

na vzťahoch a zamietavom stanovisku vlastníkov tých budov, ktoré sú tam. Ak by sme to 

chceli riešiť, tak ako by ste si to vy želali, tak by sme ich museli osloviť, či stavebným 

povolením, možno územným rozhodnutím a možno by sme sa nikdy nedopracovali k tomu, že 

by sme ten projekt podali. Ja si myslím, že keď sa tá cyklotrasa zrealizuje a bude hotová, že 

potom bude dostatok času, aby sme tých 20 m, ktoré tam budú chýbať sme nejakým 

spôsobom doriešili a našli nejaký kompromis s tými vlastníkmi, či už finančný alebo 

technický. Pre krátkosť času, aby sme to stihli podať, máme zajtra posledný deň, kedy máme 

doložiť aj toto uznesenie. 

 

Pani primátorka: na to sme mali tri dni. 

 

Pán prednosta Ing. Šikula: keby toho času bolo dosť, tak sa to dozviete a určite by sa to 

prejednalo aj na mestskej rade a skôr by na meste táto informácia prebehla. Sme radi, že sme 

to vlastne zachytili, že máme tú šancu zabojovať o tie peniaze, a uvidíme, či budú. Myslím si, 

že aj ten Váš problém sa bude dať časom vyriešiť. 

 

Pán poslanec Gavalec: ja musím doplniť pána prednostu, myslím si, že má pravdu, lebo tam 

sú dva, alebo tri pozemky také, kde majitelia bývajú v Bratislave, a u nich nie je pochopenie, 

ich to nezaujíma, že sú to stavebné pozemky, a oni ich majú pripravené na stavbu. Zatiaľ 

doteraz nám nevyšli v ústrety. Po kúpalisko sa môže a ten kus od kúpaliska po most sa nedá 

vyriešiť. Momentálne nie, a keď je na projekt len mesiac, na spracovanie, tak neexistuje toto 

vybaviť. 

 

Pani primátorka: chcem Vám povedať, že sa naozaj veľmi snažíme. Mali sme na doplnenie  

3 dni, čiže sme kontaktovali ľudí vo Francúzsku, sú aj takí vlastníci, ktorí sú v Bratislave. 

Ako sme najlepšie vedeli, tak sme projekt urobili. Viem, že to, čo povedal pán Dudáš je fajn, 

a bolo by ideálne, keby to takto bolo, ale naozaj musíme komunikovať s vlastníkmi 

jednotlivých parciel a musím povedať, že som bola niekoľko krát na stavebnom oddelení, aby 

sme intenzívne komunikovali so Slov. pozemkovým fondom, so Železnicami SR, 

vytelefonovali sme to. Zajtra je na to posledný deň. Jednou z podmienok je, aby sme mali 

uznesenie MsZ, že v prípade schválenia projektu budeme mať na to finančné zdroje. Takže 

myslíme určite aj na Zelené a nebudete ani druhoradí ani treťoradí občania. Ak to bude len 

trochu možné, samozrejme budeme vychádzať aj Vám v ústrety pán Dudáš. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, prosím člena návrhovej komisie pána poslanca Bc. 

Skýpalu, aby predniesol návrh na uznesenie. 



57 
 

UZNESENIE  č. 224/2019 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

výšku spolufinancovania projektu CYKLOTRASA - Poltár 

vo výške 10 684,35 € z celkového rozpočtu 213 686,96 €.  

Hlasovanie:  

10 za                                             - proti                                      - zdržal sa hlasovania 

3 neprítomní: Mário Kurák 

  Mgr. Lenka Sojková 

  Bc. Martina Tóčiková 

22. Rôzne 

Pani primátorka:  v rámci bodu rôzne, by som Vás chcela informovať o jednej zmene, ktorá 

sa v meste Poltár týka volebných okrskov pre voľby, ktoré budú parlamentné, a uskutočnia sa 

v budúcom roku. Voľby boli vyhlásené na 29.02.2020, a do 29.11. 2019 je potrebné, aby 

primátor mesta určil volebné okrsky. Ja sa budem snažiť, aby volebné okrsky, ktoré budú 

vytvorené na území nášho mesta, boli predovšetkým v budovách, ktoré mestu patria. Preto 

volebný okrsok č. 1 zostáva vo Fotoslužbe, na Ul. družby. Zmena sa bude týkať volebného 

okrsku č. 2, ktorý bude na Základnej škole, na Ul. školskej, je to naša budova a rovnako aj 

volebný okrsok č. 3 bude v ZŠ na Ul. školskej. Volebný okrsok č. 4 bude na ZŠ Ul. slobody, 

pre volebný okrsok č. 5 bude Kultúrny dom, pre volebný okrsok č. 6 bude v Zelenom, 

tradične u pána Eliáša a volebný okrsok č. 7 bude v budove kultúrneho domu v Slanej Lehote. 

Zatiaľ volebný okrsok č. 6 nie je v budove, ktorá patrí mestu, je síce ešte jedna možnosť, aby 

tento volebný okrsok bol na kúpalisku. Zatiaľ sme k tomuto neprikročili. Jediná zmena sa 

týka volebného okrsku č. 2. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: chcel by som v rámci diskusie navrhnúť niektoré možnosti 

a činnosti, ktoré som aj v rámci mestskej rady spomenul. Jedná sa o parkovisko pred bl.  E, 

konkrétne urobiť čiary. Blok N na Ul. fučíkovej tam stojí voda, to je MŠ, tam je stále voda, to 

znamená, že tá komunikácia, ktorá prechádza z Ul. fučíkovej smerom ku škôlke na Ul. 

sklárskej, tak tam je to vždy plné vody. Kanály, ktoré sú naše,  sú zanesené lístím, suťou sú 

plné, konkrétne pred bl. K, I , pred blokom za Billou. Mestský rozhlas nie je počuť v častiach 

bl. I, J a tiež na Ul. jarmočnej. Tiež by som navrhol zoznam psov, niekde ich zaznačiť. 

Ohľadom cesty v Zelenom, to by sa malo robiť ako je pán Gabera, mala by sa dokončiť, 

zrejme sú na to vyčlenené finančné prostriedky. Od bl. F smerom ku Základnej škole, ak bude 

nejaký materiál, je potrebné urobiť chodník, opraviť ho od Ul. slobody ten široký chodník je 

v zlom stave, na druhej strany to vodári rozkopú, už je tam blato. Občania to tiež už 

kritizovali. 

 

Pani primátorka: samozrejme tieto interpelácie boli prednesené aj na MsR,  a my sme 

okamžite rozdelili úlohy, aby sme čo najviac z nich mohli splniť. 

 

Pán poslanec Dreisig: rozprávam sa s občanmi mesta, je požiadavka zo strany občanov na 

verejné toalety, nakoľko nemajú kam ísť, myslím, že je to dosť dôležité. Ďalšia vec je pri 
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benzínke na pravej strane smerom do Zeleného, chýbajú poklopy na kanáloch, už z tadiaľ 

hasiči zachraňovali nejaké psy. Ďalšou vecou je cesta do Hájikov, je to ustavičný problém, bol 

som sa tam dnes pozrieť, mesto vyviezlo drť , diery sa v rámci možnosti zaplátali. Obyvatelia 

sú vďační, ale to nevydrží dlho. Treba to riešiť, už či cez nejaký projekt, alebo nejaký 

striekaný asfalt, je potrebné hľadať nejakú formu, ako to vyriešiť. Ďalším bodom by bola 

nejaká serióznejšia autobusová stanica. Viem, že aj ty si to mala pani primátorka 

v predvolebnom programe. Tá stanica súvisí aj s tými mestskými toaletami, tiež s kultúrou 

cestovania. Je tam malá búdka pre ľudí, ktorí čakajú na autobus. Sťažovali sa mi ľudia, ktorí 

bývajú na druhej strane, že autobusy tam stávajú, že deti nejakým spôsobom poškodzujú 

súkromný majetok, aj to by bolo nejakým spôsobom vyriešiť. Pri rampách na Ul. slobody je 

obrovská mláka, nedá sa prejsť. Tým, že tam voda stojí, asfalt podmýva, je tam dosť veľká 

diera. Je tam kanalizácia, len treba tú šachtu, ktorá je zrejme zapchatá tým asfaltom vyčistiť. 

 

Pani primátorka: čo sa týka verejných toaliet, je to investičná akcia. Viem, že ekonomické 

oddelenie oslovovalo všetkých poslancov, aby dali do budúcoročného rozpočtu investičné 

akcie, ktoré by malo mesto realizovať. Neviem, či si pán poslanec prispel touto investičnou 

akciou. My sme sa boli pozrieť na železničnej stanici, komunikovali sme so Železnicami SR, 

pretože oni tam toalety majú, ale ak by ich nechali odomknuté, záchody sú okamžite 

znečistené. To znamená, že toalety fungujú na kľúč, ktorý je potrebné si ísť vypýtať. Nie je to 

úplne tak, že by sme boli bez verejných toaliet. Ak verejné toalety chceme vybudovať, 

môžeme, je to investičná akcia. My budeme mať nejaký balík finančných prostriedkov, 

a potom sa bude treba iba rozhodnúť, čo chceme zrealizovať. Budeme to schvaľovať v rámci 

rozpočtu, chceme cestu, chceme verejné toalety, chceme opravovať budovy, pretože nám 

takmer do všetkých budov už ani nie s výnimkou MsÚ tečie. Máme problematické strechy. 

Musíme si stanoviť priority, nakoľko všetko urobiť nemôžeme. Čo sa týka cesty do Hájikov, 

to je pomerne dlhá trasa, niečo podobné ako Prievrana. Projekty na to, aby sme urobili cestu 

nie sú. Môžeme to robiť z vlastných zdrojov.  

 

Pán poslanec Dreisig: ja som povedal Hájiky? Ospravedlňujem sa, myslel som Prievranu. 

 

Pani primátorka: čo sa týka Hájikov alebo Prievrany, všade žijú ľudia. Možno by stálo za 

úvahu aj to, aby na túto cestu prispeli aj také inštitúcie, ktoré ju využívajú, chodia tadiaľ 

nákladné automobily, mesto jamy zasype a nakoniec je to v takom stave, ako si spomínal pán 

poslanec. Čo sa týka autobusovej stanice, som presvedčená o tom, že nielen ja, ale aj všetci 

poslanci by chceli autobusovú stanicu, ktorá by bola prínosom pre toto mesto. Vzhľadom 

k tomu, že sa tým intenzívne zaoberáme, mesto Poltár sa zapojí do projektu, kde budeme 

budovať nové autobusové zastávky. Tento projekt je cez MAS Hornohrad. Podáme projekt, 

mesto Poltár s 5 zastávkami a okolité obce tak, aby zastávky mali v celom regióne spoločný 

prvok. Projekt budeme podávať na budúci rok. Takže v týchto veciach, na ktoré upozorňuješ, 

sa snažíme robiť čo najviac. Som veľmi rada za rôzne podnety, ktoré sú. Čo sa týka šachty 

a upchatých kanálov, to budeme promptne riešiť, aby náhodou nedošlo k nejakému nešťastiu. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: chcel som riešiť dopravu  za futbalový klub TJ Sklotatran, 

nakoľko za dopravu nie je uhradené pánovi Jackuliakovi. Mali by sme zvažovať, akou formou 

to vyriešime. Tu sa navyšovali sumy, ale tu máme dlh voči súkromnému prepravcovi a  čo 

s tým ďalej? Takúto sekeru ešte nikto nenechal. Pán ma zastavil niekoľko krát, že potrebuje 

pneumatiky, zaplatiť zákonnú poistku, nové náhradné diely atď. Samozrejme faktúry mal 

vystavené, takže z toho bude platiť daň. Kvôli tomu by bolo dobré, aby sme mu nejaké 

peniaze dali. Niečo sa dalo, ale to je stále málo. Myslím si, že do nového roka by sme mali ísť 

s čistým štítom. 
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Pán poslanec Bc. Skýpala: ja chcem len doplniť, aby to nevyznelo, že je to terajší dlh. Je to 

dlh za I. polrok 2019,  tá nevyplatená doprava. Aj mne volal pán Jackuliak, vieme o čo ide, 

len treba nájsť, z ktorej položky treba uhradiť. Myslím si, že v decembri budeme múdrejší, že 

ktorá položka bude na to vhodná. Bojím sa, že ich veľa nebude. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: v druhom polroku dala pani primátorka súhlas a faktúra bola 

uhradená do 10 dní. To je podstatné, čiže aj toto malo byť uhradené, predsa nemôžeme si 

nechávať dôležité veci ako je preprava nevybavené. Keby to bol väčší klub, tak neviem, aká 

veľká by potom tam bola sekera. Patrí sa mu to uhradiť. Čaká na to. Ešte raz I. polrok január 

až jún 2018. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: nič v zlom. Toto je dlh futbalového klubu, nie zastupiteľstva. Ak 

sa to bude riešiť, tak aby s tým boli všetci oboznámení, že bude potrebné asi navýšenie tej 

dotácie s tým, že to použijú na úhradu tých starých faktúr. Tá dlžoba je vedená na klub, to nie 

je dlžoba mesta. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: áno, veď práve hovoríme o tom, že máme záujem to riešiť, 

možno sa aj iní poslanci pridajú, ako túto sumu 4 900,-€  navýšime rozpočet pre futbalový 

klub a uhradíme. Stále hovorím, že peniaze sú mestské, ale to čo mesto rozdá sú tiež na 

dotácie mestské peniaze. Takže my sa toho nezbavíme, klub je vlastne mestský, darmo to tam 

niekto riadi. 

 

Pán poslanec Račko: chcel by som sa opýtať, poslal som Vám všetkým členom zastupiteľstva 

aj pani primátorke, aj pánovi prednostovi žiadosť od pána Pavla Lašáka, ktorý veľa rokov 

zháňa materiály o poltárskom futbale. Tým, že započul, že tento rok by mala byť nejaká 

oslava 100-ho výročia založenia futbalu v Poltári, tak sa definitívne rozhodol, že by chcel 

vydať knihu. Chcem sa opýtať, či by sa teda to dalo dať do rozpočtu, alebo nie. 

 

Pani primátorka: storočnica futbalu bude v roku 2021. 

 

Pán poslanec Račko: ja som si to myslel tiež, lebo si pamätám, že na vlajočkách bol rok 2021, 

ale on ma presviedčal, že na futbalovom zväze je rok 2020. 

 

Pani primátorka: som pripravená na oslavy v roku 2021. Mám sa stretnúť s pánom 

Lašákom, s tým, že chce vydať 700 ks kníh, pričom celková suma by mala byť okolo 5 100,- 

€. Tým, že má podklady k dispozícii, je potrebné vedieť, akým spôsobom knihu plánuje 

vydať, čo je v knihe, či má nejakého korektora. Dohodli sme si decembrový termín, že sa 

stretneme. Čo sa týka rozpočtu, bude sa schvaľovať až v decembri. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: ohľadom tejto storočnice by som chcel, pretože pán Lašák tam  

navrhoval rôzne alternatívy, mesto sponzori atď., myslím si, že toto sú také publikácie, ktoré 

by malo mesto zastrešovať. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: k tomu nástupišťu. To sa bude robiť v budúcom roku? 

 

Pani primátorka: bola som na BBSK toto dohodnúť. Dohoda bola taká, že to vyasfaltujú do 

31.12.  tohto roka.  Keď tu bola  pani poslankyňa  Baníková, hovorila tiež, že je to takto. 

Vzhľadom k tomu, že sa asfaltovanie nekonalo, ohlásila som sa opäť na návštevu BBSK. 

Predbežne viem, že ak to nestihnú do konca roka, tak to budú asfaltovať v prvom štvrťroku 
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budúceho roka. Presnejšie informácie Vám poviem neskôr, lebo som nahlásená k vedúcemu 

výstavby komunikácií BBSK, ale finančné zdroje majú na to určené. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: ľudia dosť šomrú, kábel je už položený, je to rozkopané, niečo 

zahŕňajú, zrejme to budú musieť dvakrát zahŕňať, lebo tie kopce sú veľké a tečie z toho blato. 

Na jar sa k tomu budú musieť vrátiť. Vykopaného je toho dosť. Prebehla tam aj nejaká 

kontrola? 

 

Pani primátorka: v stavebnom rozhodnutí to majú tak, že oni to musia dať do konkrétneho 

stavu. Hovoríme o kábloch? 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: a termín majú dokedy? 

 

Pani primátorka: mali by skončiť do 31.12.2019. 

 

Pán prednosta Ing. Šikula: termín na rozkopávku majú dlhší, ale chceli by skončiť do konca 

roka. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: dosť sa ľudia sťažujú, niekde nie je, kde by to bolo možné  obísť. 

Tam je najväčší problém. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: chcel by som, aby si to odovzdali na nejakej úrovni, tiež sa ma 

ľudia na to pýtajú. Keď je to potrebné, tak prečo nie. Ak sa to teraz urobí, tak sa to neskôr už 

robiť nebude, ja ako občan som dotknutý, no treba to obísť. Bolo by potrebné, aby sa to 

prebralo na úrovni, nech si to urobia tak, ja viem, kto tam kope, aké firmy tam majú 

pracovníkov, samozrejme trieda 0, tak dúfajme, že vedúci príde a takto to odovzdá,  ako to 

bolo. Zastavili ma občania, a obávajú sa, či to tam neostane tak ako vždy, a potom budú 

musieť občania vyhrnúť rukávy a firma by mala zaplatiť robotníkov, že to vyrovnajú. 

 

 

 

23. Diskusia 

Pani primátorka: takže, ak poslanci ukončili diskusiu, chce ešte niekto z občanov sa 

prihlásiť do diskusie? 

 

 

Pán riaditeľ Mgr. Slavkovský: balík finančných prostriedkov nie je na rok 50 000,- €, ale 

vyše 114 000,- € na správu školských budov. Naša škola podľa počtu žiakov a s prepočtom 

koeficientov donesie do mesta zhruba vyše 50 000,- € na správu školských budov, preto ma 

dosť prekvapila situácia, ku ktorej sme sa dostali, že pri sume, ktorá bola schvaľovaná našej 

škole, bola tam suma okolo  9 700,- €. Návrh, ktorý sme my spracovali a podávali v rámci 

prieskumu trhu, na to , čo sme chceli zakúpiť bolo okolo 17 400,- €. To ma dosť mrzí, že 

ostatným tie sumy neboli krátené a nám, aj keď viem, že na školskej komisii prešiel tento 

návrh, že školská komisia odobrila tento náš návrh a nakoniec sme sa dostali k tomu, že tá 

suma je 9 700,- €. Z tohto príspevku, ktorý my donesieme do mesta v rámci počtu detí, že 

takýmto spôsobom je nám krátená tá suma pri nejakom záverečnom účte, keď viem, že tých 

finančných prostriedkov tam bolo dostatok. 
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Pani primátorka: chce sa ešte niekto z prítomných občanov prihlásiť do diskusie? Ak nie, 

tak dovoľte, aby som sa poďakovala za účasť na dnešnom mestskom zastupiteľstve 

poslancom a poslankyniam, pracovníkom mesta a všetkým  občanom, ktorí na mestské 

zastupiteľstvo prišli. 

 

 

Mgr. Martina Brisudová      Ing. Martin Šikula 

      primátorka mesta         prednosta MsÚ 

 

 

 

 

Mgr. Lenka Sojková            Zdenko Račko 

       I. overovateľ                II. overovateľ 


